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Příloha č. 1 k usneseni Zastupitelstva HMP č. 13/3 ze cíne 18. 4. 2024

Vyhodnocení stanovisek a připomínek k návrhům změn ÚP SÚ HMP

DATUM: 17.1.2024

Z 3577 / 3577

Místa akce:
Praha - Dolní Počernice , k.ú. Dolní Počernice

Předmět:
změna určení VPS 34A/S/22

Z:
VPS/34/VS/22 - dětský domov

Na:
VPS/34/VS/22 - základní škola

charakter PID ID vyjádření shrnutí obsah vyjádření dohodovací jednání vyhodnocenínázev org.

1) Městská část

2) Dotčené orgány
15 Agentura

ochrany přírody a 
krajiny České 
republiky

10 Hasičský
záchranný sbor 
hlavního města 
Prahy

9 Hygienická 
stanice hlavního 
města Prahy se 
sídlem v Praze

Řízení o návrhu změny Z 3577/00 ÚP SÚ HMP
Dopisem podaným dne 4. 5. 2023 obdržela Hygienická stanice hlavního města 
Prahy (dále již pouze „HSHMP"), jako dotčený správní úřad ve smyslu § 77 ve 
spojení s § 82 odstavec 2 písmeno i) zákona č. 258/2000 Sb., o ochraně 
veřejného zdraví a o změně některých souvisejících zákonů, ve zněni 
pozdějších předpisů (dále jen _zákon“), a v souladu s § 52 odstavec 3 zákona č. 
183/2006 Sb.. o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon) ve 
znění pozdějších předpisů předloženou žádost o vydání vyjádření (stanoviska) k 
oznámení o veřejném projednáni návrhu změny Z 3577/00 ÚP SÚ HMP. 
HSHMP návrh posoudila a vydává toto vyjádření (stanovisko):
Předložený návrh změny Z 3577/00 ÚP SÚ HMP (změna určení veřejně 
prospěšné stavby - místo dětského domova proběhne výstavba školy) je z 
pohledu místné příslušného orgánu ochrany veřejného zdraví (HSHMP) 
akceptovatelný.

Stanovisko MHMPXPLU7Z 3016496 Bez Pořizovatel bere na vědomí, týká se až následných řízení.
UB připomínek

Zároveň však jako orgán ochrany veřejného zdraví upozorňujeme na nutnost 
dodržení hygienických limitů hluku, vibraci a neionizujícího záření definovaných 
zákonem a nařízeními vlády č. 272/2011 Sb. o ochraně zdraví před nepříznivými 
účinky hluku a vibrací, ve znění pozdějších
předpisů a č. 291/2015 Sb. o ochraně zdraví před neionizujícím zářením, ve 
všech chráněných prostorech (stávajících případné ovlivněných plánovanými 
záměry i nově plánovaných) definovaných zákonem a to jak ze stacionárních 
zdrojů (v součtu) tak z jednotlivých druhů dopravy 
(hluk a vibrace).
V případných následných řízeních, tj. nejpozději ve fázi územních řízení, musí 
být HSHMP předloženy minimálně tyto dokumenty dle § 77 „zákona":
1) Akustická studie, která hodnotí:
a) hlukovou zátěž území ze všech zdrojů v současné situaci;
b) hlukovou zátěž v chráněných prostorech z provozu na komunikacích a 
drahách navazujících na nově umisťovaný záměr (tj. stávající hluková situace v 
širším území);
c) změny hlukových pomérú v lokalitě a na navazujících komunikacích 
popřípadě drahách způsobené vlivem plánované výstavby.
2) Návrh opatření, která v případě, že budou hygienické limity hluku v území již 
vyčerpány, povedou k dosažení podlimitni zátěže i se zhotoveným záměrem (viz 
rozsudek nejvyššího správního soudu 1 As 135/2011 - 246 ze kterého mj. 
vyplývá, že do území zatíženého
nadlimitním hlukem nelze bez dalšího automaticky umisťovat stavby, které svým 
provozem znamenají postupné přitéžováni již nyní existující nadlimitní zátěže v 
území).
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3) Studie predikující šířeni vibrací (zdroj - chráněné prostory) s případnými 
návrhy opatření, která v případě, že bude predikováno překročení hygienických 
limitů vibrací ve stávajících chráněných prostorech, povedou k dosažení 
podlimitni zátěže i se zhotoveným záměrem.
4) Vypočet prokazující dodržení hygienických limitů neionizujícího záření pro 
fyzické osoby v komunálním prostředí zhotoveného záměru.
Bez uvedených podkladů nemůže orgán ochrany veřejného zdraví vydat 
souhlasné závazné stanovisko k umístění záměrů nebo jeho části.
Vyjádření (stanovisko) HSHMP je vydáno v souladu s: §77 a § 82 odstavce 2 
zákona, nařízením vlády č. 272/2011 Sb. o ochraně zdraví před nepříznivými 
účinky hluku a vibrací, ve znění pozdějších předpisů a rozsudkem nejvyššího 
správního soudu 1 As 135/2011 - 246.

14 Městská 
veterinární 
správa Státní 
veterinární 
správy

20 MHMP odbor 
bezpečnosti

18 MHMP odbor Stanovisko 
ochrany prostředí

MHMPXPLQ2H 3016466 Souhlas Stanovisko odboru ochrany prostředí Magistrátu hlavního města Prahy jako 
dotčeného orgánu podle § 52 odst. 3 zákona č. 183/2006 Sb., o územním 
plánování a stavebním řádu (stavební zákon), ve znění pozdějších předpisů 
Změna č. Z 3577/00 Územního plánu sídelního útvaru hlavního města Prahy - 
řízení o vydání změny
S návrhem změny č. Z 3577/00 Územního plánu sídelního útvaru hlavního 
města Prahy souhlasíme.

Pořizovatel bere na vědomí.
W8

17 MHMP odbor 
památkové péče

19 MHMP odbor 
pozemních 
komunikací a 
drah

4 Ministerstvo 
dopravy

2 Ministerstvo 
kultury

6 Ministerstvo 
obrany

172 Ministerstvo 
obrany - 
Vojenský lesní 
úřad

Stanovisko k návrhu změny Z 3577/00 Územního plánu sídelního útvaru 
hlavního města Prahy.
Vojenský lesní úřad (VLsÚ), jako orgán státní správy lesů ve vojenských lesích 
podle ustanovení § 47, odst. 2 zákona č. 289/1995 Sb., o lesích a o změně a 
doplnění některých zákonů (lesní zákon) ve znění pozdějších předpisů, obdržel 
Vaši žádost č.j. MHMP 915828/2023 ze dne 22. 5. 2023 o stanovisko k návrhu 
změny Z 3577/00 Územního plánu sídelního útvaru hlavního města Prahy. Po 
prošetření Vám sděluji, že v daném území se nenacházejí žádné lesní pozemky 
v působnosti VLsÚ. Proto není v naši kompetenci se k návrhu změny Z 3577/00 
Územního plánu sídelního útvaru hlavního města Prahy vyjadřovat.

Stanovisko MHMPXPLP68V 3016489 Bez Pořizovatel bere na vědomí.
Q připomínek

1 Ministerstvo pro 
místní rozvoj

5 Ministerstvo 
průmyslu a 
obchodu

Stanovisko k návrhu změny Z 3577/00 Územního plánu sídelního útvaru 
hlavního města Prahy 
ZÁVAZNÁ ČÁST
Ministerstvo průmyslu a obchodu z hlediska působnosti ve věci ochrany a 
využívání nerostného bohatství na základě § 15 odst. 2 zákona č. 44/1988 Sb.. 
o ochraně a využití nerostného bohatství (horní zákon), ve znění pozdějších 
předpisů, a jako ústřední orgán státní správy pro energetiku podle § 16 písmeno 
g) zákona č. 458/2000 Sb., o podmínkách podnikáni a výkonu státní správy v 
energetických odvětvích a o změně některých zákonů (energetický zákon), ve 
znění pozdějších předpisů, v součinnosti s § 11 odst. 1 písmeno j) zákona č. 
406/2000 Sb. (o hospodaření energii), v souladu s § 52 odst. 3 a § 55b odst. 2 
zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební 
zákon), ve znění pozdějších předpisů, vydává k výše uvedené územně 
plánovací dokumentaci následující stanovisko:

Stanovisko MHMPXPLWG8 3016475 Bez
připomínek

Pořizovatel bere na vědomí.
SN

Odbor elektroenergetikv a teplárenství nemá k návrhu změny Z 3577/00 
Územního plánu sídelního útvaru hlavního města Prahy žádné připomínky.

Odbor hornictví nemá k návrhu změny Z 3577/00 Územního plánu sídelního 
útvaru hlavního města Prahy žádné připomínky.

Odbor surovinové politiky nemá k návrhu změny Z 3577/00 Územního plánu 
sídelního útvaru hlavního města Prahy žádné připomínky.

Odbor stavební úřad nemá k návrhu změny Z 3577/00 Územního plánu
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sídelního útvaru hlavního města Prahy žádné připomínky.

Odbor plynárenství a kapalných paliv nemá k návrhu změny Z 3577/00 
Územního plánu sídelního útvaru hlavního města Prahy žádné připomínky.

Vyjádření k návrhu změny Z 3577/00 Územního plánu sídelního útvaru hlavního 
města Prahy
k č.j.: MHMP 915828/2023 ze dne 02. 05. 2023
Ministerstvo vnitra ČR je dotčeným orgánem ve smyslu § 175 odst. 1 zákona 
č. 183/2006 Sb., o územním plánováni a stavebním řádu (stavební zákon), ve 
znění pozdějších předpisů a § 36 odst. 1 zákona č. 283/2021 Sb., stavební 
zákon.
V souladu s § 55b odst. 2 a § 52 odst. 3 zákona č.183/2006 Sb., o územním

7 Ministerstvo 
vnitra

Stanovisko MHMPXPLVWJ 3016480 Bez
připomínek

Pořizovatel bere na vědomí.
E5

plánování a stavebním řádu (stavební zákon), ve znění pozdějších předpisů, 
Vám sdělujeme, že z hlediska působnosti Ministerstva vnitra ČR neuplatňujeme
k návrhu změny Z 3577/00 Územního plánu sídelního útvaru hl. m. Prahy žádné 
námitky ani připomínky.
Vyjádření je vydávané za organizační složku Ministerstvo vnitra ČR, 
IČO:00007064, Nad Štolou 3, Praha 7, PSČ 170 34.

3 Ministerstvo 
životního 
prostředí 

16 MO-Odbor 
ochrany
územních zájmů 
Sekce nakládání 
s majetkem

Stanovisko MHMPXPLU6H 3016495 Bez
připomínek

Stanovisko k územně plánovací dokumentaci (§ 4 SZ) Veřejné projednání 
návrhu změny Z 3577/00 ÚP SÚ HMP K čj. MHMP 915828/2023
Odbor ochrany územních zájmů a státního odborného dozoru, Sekce majetková 
Ministerstva obrany, v souladu se zmocněním v § 6 odst. 1 písmeno h) zákona 
č. 222/1999 Sb.. o zajišťováni obrany České republiky, ve znění pozdějších 
předpisů (dále jen „zákon o zajišťování obrany ČR“) a zmocněním v § 175 odst.
1 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební 
zákon), ve znění pozdějších předpisů (dále jen „stavební zákon"), jako věcné a 
místně příslušné ve smyslu zákona o zajišťování obrany ČR. vydává ve smyslu 
§ 55b odst. 2 stavebního zákona a dle § 4 odst. 2 pism. b) stavebního zákona 
stanovisko, jehož obsah je závazný pro opatření obecné povahy dle stavebního 
zákona.
Celé území dotčené změnou Z 3577/00 ÚP SÚ HMP se nachází ve 
vymezeném území Ministerstvo obrany:
- LKD - pro létání ve vzdušném prostoru k ochraně letového provozu na letištích 
a letadel letících na okruhu (dle ustanoveni § 175 odst. 1 zákona č. 183/2006 
Sb. o územním plánování a stavebním řádu), který je nutno respektovat podle 
ustanovení § 41 zákona č. 49/1997 Sb. o civilním letectví a dalšími právními 
předpisy. V tomto vymezeném území lze umístit a povolit výstavbu vysilačů, 
výškových staveb, staveb tvořících dominanty v terénu, větrných elektráren, 
speciálních staveb, zejména staveb s vertikální ochranou (např. střelnice, 
nádrže plynu, trhací jámy), venkovního vedeni vn a vnn, rozšíření stávajících 
nebo povolení nových těžebních prostorů (dle ustanovení § 175 odst. 1 zákona 
č. 183/2006 Sb. o územním plánování a stavebním řádu) jen na základě 
závazného stanoviska Ministerstva obrany - viz jev ÚAP -102a. Ve vzdušném 
prostoru vyhlášeném od země je nutno posoudit také výsadbu vzrostlé zelené. 
Výstavba včetně výstavby VE a výsadba může být výškově omezena nebo 
zakázána.
Ministerstvo obrany požaduje respektovat výše uvedené vymezené území a 
zapracovat jej do textové části návrhu územního plánu do odůvodnění.
Celé území dotčené změnou Z 3577/00 ÚP SÚ HMP se nacházi ve 
vymezeném území Ministerstvo obrany:
- OP radaru SRE - Ochranné pásmo radiolokačního zařízení, které je nutno 
respektovat podle ustanovení § 37 zákona č. 49/1997 Sb. o civilním letectví a 
dalšími právními předpisy. V tomto území lze vydat územní rozhodnutí a povolit 
níže uvedené stavby jen na základě závazného stanoviska Ministerstva obrany 
(dle ustanoveni § 175 odst. 1 zákona č. 183/2006 Sb. o územním plánování a 
stavebním řádu) - viz ÚAP - jev 102a. Jedná se o výstavbu (včetně 
rekonstrukce a přestavby) větrných elektráren, výškových staveb, venkovního 
vedení wn a vn, základnových stanic mobilních operátorů. V tomto vymezeném 
území může být výstavba větrných elektráren, výškových staveb nad 30 m nad 
terénem a staveb tvořících dominanty v terénu výškově omezena nebo 
zakázána.
Ministerstvo obrany požaduje respektovat výše uvedené vymezené území a 
zapracovat jej do textové části návrhu územního plánu do odůvodnění.
Celé území dotčené změnou Z 3577/00 ÚP SÚ HMP se nachází ve 
vymezeném území Ministerstvo obrany:
- Ochranné pásmo radiolokačního zařízení OP RLP, které je nutno respektovat 
podle ustanovení § 37 zákona č. 49/1997 Sb. o civilním letectví a dalšími 
právními předpisy. V tomto území lze umístit a povolit veškerou nadzemní 
výstavbu včetně výsadby do vzdálenosti 5 km od stanoviště radaru jen na 
základě závazného stanoviska Ministerstva obrany (dle ustanovení § 175 odst. 1 
zákona č. 183/2006 Sb. o územním plánováni a stavebním řádu) - viz mapový

Pořizovatel bere oznámení o existenci vymezeného území Ministerstva obrany na vědomí. V 
Odůvodněni změn v odstavci B. je dohodnutá citace o respektování zájmů MO ČR již 
zapracovaná.

LF
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podklad, ÚAP - jev 102a. V tomto vymezeném územ! může být výstavba 
omezena nebo zakázána.
Ministerstvo obrany požaduje respektovat výše uvedené vymezené území a 
zapracovat jej do textové části návrhu územního plánu do odůvodněni.
Celé území dotčené změnou Z 3577/00 ÚP SÚ HMP se nachází ve 
vymezeném území Ministerstvo obrany:
- Ochranné pásmo letiště Kbely, které je nutno respektovat podle ustanovení § 
37 zákona č. 49/1997 Sb. o civilním letectví a dalšími právními předpisy. V tomto 
vymezeném území (dle ustanovení § 175 odst. 1 zákona č. 183/2006 Sb. o 
územním plánováni a stavebním řádu) lze vydat územní rozhodnuti a povolit 
nadzemní stavbu jen na základě závazného stanoviska Ministerstva obrany. Z 
důvodu bezpečnosti letového provozu je nezbytné projednat rovněž výstavbu 
vodních ploch, výsadbu vzrostlých dřevin, zakládání nových porostů, zakládání 
nových nebo rozšíření původních skládek, rozšíření stávajících nebo povolení 
nových těžebních prostorů, realizaci staveb či zařízení tvořících dominanty v 
terénu, vysilačů, vzdušných vedeni VN a WN, fotovoltaických elektráren 
speciálních staveb, zejména staveb s vertikální ochranou (např. střelnice, 
nádrže plynu, trhací jámy) (dle ustanovení § 175 odst. 1 zákona č. 183/2006 Sb. 
o územním plánování a stavebním řádu) - viz ÚAP - jev 102a. V tomto 
vymezeném území může být výstavba, výsadba a ostatní uvedené činnosti 
omezeny nebo zakázány. Součástí OP letišť je OP se zákazem staveb. V tomto 
OP je zákaz realizace neleteckých staveb. (Výjimku, v mimořádném případě, 
může na základě komplexního posouzení povolit Ministerstvo obrany). 
Ministerstvo obrany požaduje respektovat výše uvedené vymezené území a 
zapracovat jej do textové části návrhu územního plánu do odůvodněni.
Na celém území dotčeném změnou Z 3577/00 ÚP SÚ HMP je zájem 
Ministerstva obrany posuzován z hlediska povolování níže uvedených 
druhů staveb podle ustanovení § 175 zákona č. 183/2006 Sb. (dle ÚAP jev 
119)
Na celém správním území umístit a povolit níže uvedené stavby jen na základě 
závazného stanoviska Ministerstva obrany:
-výstavba, rekonstrukce a opravy dálniční sítě a všech silnic I. a II. třídy 
-výstavba, rekonstrukce a opravy silnic III. třídy a místních komunikací v blízkosti 
vojenských areálů, objektů důležitých pro obranu státu a vojenských újezdů 
-výstavba a rekonstrukce železničních trati a jejich objektů 
-výstavba vodních nádrží (rybníky, přehrady)
-umístění staveb a zařízení vysokých 75 m a více nad terénem
-umístění staveb a zařízení vysokých 30m a více na přirozených nebo umělých
vyvýšeninách, které vyčnívají 75 m a výše nad okolní krajinu
-umístění zařízení, která mohou ohrozit bezpečnost letového provozu nebo rušit
funkci leteckých palubních přístrojů a leteckých zabezpečovacích zařízení.
zejména zařízeni průmyslových závodů, vedení vysokého a velmi vysokého
napětí, energetická zařízení, větrné elektrárny a vysílací stanice
-veškerá výstavba dotýkající se nemovitosti (pozemky a stavby) ve vlastnictví
ČR, v příslušnosti hospodařit s majetkem státu Ministerstva obrany.
Ministerstvo obrany požaduje respektovat výše uvedené vymezené území a 
zapracovat jej do textové části návrhu územního plánu do odůvodnění. 
Vymezená území Ministerstva obrany je nezbytné respektovat ve veřejném 
zájmu na zajištění obrany státu v rámci územně plánovací dokumentace a při 
rozhodováni v území.
Protože je u řešené změny Z 3577/00 ÚP SÚ HMP zapracovaná v 
Odůvodnění, v odstavci B. dohodnutá citace o respektování zájmů MO ČR, 
nemá Ministerstvo obrany k předloženému návrhu změny Z 3577/00 ÚP SÚ 
HMP další připomínky.
Ministerstvo obrany v souladu se zmocněním v § 6 odst. 1 písmeno h) zákona o 
zajišťování obrany ČR a zmocněním v § 175 odst. 1 stavebního zákona 
provedlo po obdržení oznámení pořizovatele územně plánovací dokumentace 
(dále jen „ÚPD") výše uvedené vyhodnoceni předloženého návrhu z pozice 
dotčeného orgánu.

12 Obvodní báňský 
úřad pro území 
hl.m. Prahy a 
kraje
Středočeského

Stanovisko MHMPXPLKTR 3016491 Souhlas Obvodní báňský úřad pro území Hlavního města Prahy a kraje Středočeského 
(dále jen ,OBÚ'), jako dotčený orgán dle ustanovení § 15 odst. 2 zákona č. 
44/1988 Sb., o ochraně a využití nerostného bohatství (dále „horní zákon"), ve 
znění pozdějších předpisů, obdržel dne 02.05.2023 
oznámení o veřejném projednáni návrhu změny Z 3577/00 ÚP SÚ HMP č.j. 
MHMP 915828/2023 ze dne 02.05.2023 v souladu s ustanovením § 52 zák. č. 
183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (dále jen „stavební 
zákon") a vydává v souladu s ustanovením § 4 odst.2 písmeno b) stavebního 
zákona:
Souhlasnóstanoviskok návrhu změny Z 3577/00 ÚP SÚ HMP dle § 
52 stavebního zákona.

Pořizovatel bere na vědomí.
OH

ODŮVODNĚNÍ:
Obvodní báňský úřad jako dotčený orgán při pořízení změny územního plánu Z 
3577/00 Územního plánu sídelního útvaru hl.m. Prahy vyhodnotil předložený 
návrh uvedené změny územního plánu ve smyslu ustanovení § 15 odst. 2 
zákona č. 44/1988 Sb., o ochraně a využití nerostného bohatství („horního 
zákona") z hlediska ochrany a využití nerostného bohatství. OBÚ na základě

13 Státní 
energetická 
inspekce, územní
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inspektorát pro 
hl. město Prahu a 
Středočeský kraj

8 Státní
pozemkový úřad

11 Státní úřad pro 
jadernou 
bezpečnost

3) Vybrané orgány a organizace
162 Česká

geologická 
služba - Geofond

Stanovisko ČGS k veřejnému projednáni návrhu změny Z 3577/00 ÚP SÚ 
HMP
Česká geologická služba (ČGS), zřízená pro výkon státní geologické služby v 
souladu s ustanovením § 17, odst. 2 zákona č. 62/1988 Sb., o geologických 
pracích, ve znění pozdějších předpisů, byla oznámením čj. MHMP 915828/2023, 
resp. sp. zn. S-MHMP 915828/2023 ze dne 2. května 2023, informována o 
konáni veřejného projednání návrhu změny Z 3577/00 ÚP SÚ HMP.
Po prostudování textových podkladů týkajících se veřejného projednání návrhu 
změny Z 3577/00 ÚP SÚ HMP:
https://www. praha. eu/inp/cz/o meste/maoistrat/odborv/odbor územního rozvoje

Připomínka MHMPXPLX34J 3016497 Bez Pořizovatel bere na vědomí.
W připomínek

ČR

/uzemni planovani/zmenv územního olanu/aktualne pořizované zmenv/index.
html lze z hlediska geologických zájmů chráněných zvláštními právními předpisy 
a z hlediska evidovaných rizikových geofaktorů konstatovat, že: 
odůvodnění Změny Územního plánu SÚ hlavního města Prahy obsahuje 
textovou část, grafická část se návrhem změny nemění. Vzhledem ke 
skutečnosti, že jde pouze o úpravu textové části změny územního plánu a 
dokument je bez mapových příloh, ji ČGS bere na vědomí.
Česká geologická služba sděluje Magistrátu hlavního města Prahy, že 
neuplatňuje k veřejnému projednání návrhu změny Z 3577/00 ÚP SÚ HMP další 
připomínky.

Vyjádření k návrhu změny Z 3577/00 Územního plánu SÚ hl. m. Prahy
V rámci návrhu změny Z 3577/00 Územního plánu SÚ hl. m. Prahy nemáme 
připomínky ani námitky.

131 Dopravní podnik Připomínka 
hl. m. Prahy, 
akciová 
společnost

166 Institut plánování Připomínka 
a rozvoje 
hlavního města 
Prahy - sekce 
detailu města

MHMPXPLX8M 3016472 Bez Pořizovatel bere na vědomí.
08 připomínek

MHMPXPLX6U1 3016473 Bez Připomínky k návrhu změny č. Z 3577/00 (Z) územního plánu sidelniho 
útvaru hl. m. Prahy
v souladu s požadavky zákona č. 500/2004 Sb.. správní řád, v platném znění a s 
ustanovením § 52 odst. 3 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánováni a 
stavebním řádu, v platném zněni, Vám sdělujeme, že v rámci veřejného 
projednání nemáme k návrhu změny ÚP SÚ hl. m. Prahy Z 3577/00 žádné 
připomínky.

Oznámení o konání veřejného projednávání návrhu změny Z 3577/00 ÚP 
SÚ HMP - připomínkové řízení

Pořizovatel bere na vědomí.
9 připomínek

140 Městská policie 
hl. m. Prahy

Připomínka MHMPXPLMQ4 3016490 Bez Pořizovatel bere na vědomí.
96 připomínek

k Vašemu dopisu, jimž jste předložil k vyjádření připomínek, materiály, týkající 
se Oznámení o konání veřejného projednávání návrhu změny Z 3577/00 ÚP SÚ 
HMP sděluji, že Městská policie hlavního města Prahy nemá k předloženému 
návrhu žádných připomínek.

130 MHMP odbor 
dopravy

Připomínka MHMPXPLQ9IU 3016465 Souhlas Oznámení o konání veřejného projednání návrhu změny Z 3577/00 UP SU Pořizovatel bere na vědomí.
S HMP

K Vaší výzvě o vyjádření odboru dopravy MHMP k oznámení o veřejném 
projednání návrhu změny návrhu změny Z 3577/00 Územního plánu sídelního 
útvaru hlavního města Prahy sdělujeme:
Odbor dopravy MHMP nemá v této věci žádné námitky a s předloženým 
oznámením souhlasí.

133 Národní
památkový ústav

Připomínka MHMPXPLPXIH 3016494 Bez
připomínek

Hlavní město Praha, kraj Praha - UZEMNI PLAŇ - veřejné projednání 
návrhu změny Z 3577/00 Územního plánu sídelního útvaru hl. m. Prahy
Písemné vyjádření odborné organizace státní památkové péče podle § 32 odst. 
2 písm. f zákona č. 20/1987 Sb., o státní památkové péči, ve znění pozdějších 
předpisů.
Ve výše uvedené věci jsme obdrželi žádost vašeho úřadu o odborné písemného 
vyjádření k veřejnému projednání návrhu změny Z 3577/00 Územního plánu 
sídelního útvaru hl. m. Prahy.
Pořizovatel: Magistrát hl. m. Prahy, Odbor územního plánu, Jungmannova 
35/29, 111 21. Praha 1
Zpracovatel: Institut plánování a rozvoje hl. m. Prahy, Vyšehradská 57, 128 00 
Praha 2 
Datum: 2023
V dané věci byla prostudována dokumentace výše uvedených návrhů změn vlny 
11 ÚP SÚ hl. m. Prahy, dostupná na webových stránkách Magistrátu hl. m. 
Prahy:
https://uzr.Draha.eu/uzDlan/uzemni pian hmp/Zmeny 11/SPJ 2/spolecne iedn
ani.html
Písemné vyjádření bylo zpracováno v součinnosti s Národním památkovým 
ústavem, UOP Praha.
Ochrana řešeného území z hlediska zákona č. 20/1987 Sb., o státní památkové 
péči. ve znění pozdějších předpisů - legislativní rámec (dále jen Zákon):
V rámci řešeného území se nachází:

Pořizovatel bere na vědomí.
E
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zákona č. 20/1987 Sb., o státní památkové péči, ve znénl pozdějších předpisů i 
ve smyslu mezinárodní Úmluvy o ochraně archeologického dědictví Evropy, 
publikované ve Sbírce mezinárodních smluv pod č. 99/2000. Podrobněji, viz 
http://www.pamatkovykatalog.cz/ a https://geoportal.npu.cz/web.

POSOUZENÍ ZMĚNY ÚP SÚ hl. m. Prahy 
Číslo změny: 3577/00 
Vymezení řešeného území:
Městská část: Praha - Dolní Počernice 
Katastrální území: Dolní Počernice 
Parcelní číslo: dle vymezení v grafické části 
Hlavní cíl změny: vymezeni funkce VPS
Předmět změny: změna určení veřejné prospěšné stavby (VPS) 34|VS|22
Výrok NPÚ:
Bez připomínek.
Odůvodněni NPÚ:
Lokalita změny Z 3122/11 leží mimo území plošné památkové ochrany, mimo 
území ochranných památkových pásem, dotčeny nebudou ani kulturní památky.

4) Ostatní podněty
Věc: Změna územního plánu Z 3577/00 ÚP SÚ HMP50 Městská část 

Praha-Dolní 
Počernice

Připomínka MHMPXPLWD1I 3016498 Souhlas Pořizovatel bere na vědomí.
H

ZMČ Praha - Dolní Počernice, usnesení Z-7/7 souhlasí s návrhem změny Z 
3577/00 Územního plánu sídelního útvaru hlavního města Prahy.
Veřejné projednání návrhu změny Z 3577/00 Územního plánu sídelního 
útvaru hlavního města Prahy (ÚP SÚ HMP)
Předmětem návrhu změny Z 3577/00 ÚP SÚ HMP je změna určení veřejně 
prospěšné stavby (VPS) s původním označením 34/VS/22 na území MČ Praha 
— Dolní Počernice, na pozemcích přilehlých východně k ul. K zámku oproti 
ulicím V Čeňku a K čihadlům, namísto funkce pro dětský domov na základní 
školu. Grafická část ÚP SÚ HMP se návrhem změny nemění.
Pro předmětný záměr výstavby ZŠ (investor Hlavní město Praha, odbor 
strategických investic) s komplexním využitím plynu v kategorii střední odběratel 
byly již v r. 2018 ze strany naší společnosti Pražská plynárenská Distribuce, a.s., 
člen koncernu Pražská plynárenská, a.s., stanoveny technické podmínky 
připojení (krátkou novou plynovodní přípojkou ze stávajícího STL plynovodu z 
PE o vnějším průměru dn 63 v ulici K zámku, ukončenou v jižní části dotčených 
pozemků), které však již pozbyly své dvouleté platnosti.
Pro jejich aktualizaci je nutno, v případě trvání zájmu o odběr plynu, podat 
opětovné žádost o připojení k distribuční soustavě ve smyslu vyhlášky 
Energetického regulačního úřadu (ERÚ) č. 488/2021 Sb. o podmínkách připojení 
k plynárenské soustavě, v platném znění. Žádost lze uplatnit 
prostřednictvím zvoleného dodavatele plynu (obchodníka s plynem), seznam 
dodavatelů plynu s udělenou licenci ERU na obchod s plynem s příslušnými 
kontakty je k dispozici na internetových stránkách ERÚ: http://licence.eru.cz/ - 
vyhledávač držitelů licenci).
Pro respektování veškerých plynárenských zařízení distribuční soustavy naší 
společnosti v rámci změny Z 3577/00 ÚP SÚ HMP požadujeme obecně plně 
zohlednit ustanoveni zákona č. 458/2000 Sb., energetický zákon, v platném 
znění, zvi. § 68 (s upřesněním dle zákona č. 131/2015 Sb., v platném znění, čl.
II (přechodná ustanovení), odst. 1) o ochranných pásmech, a příslušných 
technických předpisů (zvi. ČSN 736005, ČSN EN 12007(1-5), 12279, 
technických pravidel G 702 01, 702 04, 700 03, 905 01 a dalších). Plynárenská 
zařízení distribuční soustavy jsou dle ustanovení § 2, odst. 2, písmeno b), bod 1. 
energetického zákona zřizována a provozována ve veřejném zájmu.
V případě, že tento stupeň veřejného projednáváni návrhu změny Z 3577/00 ÚP 
SÚ HMP nebude ukončen do dvou let od zastání našeho stanoviska, 
požadujeme na zadavateli/pořizovateli, aby si od naší společnosti vyžádal 
stanovisko nové (aktuální).
Připomínky Pražské vodohospodářské společnosti a.s. k oznámení o 
konání veřejného projednání návrhu změny Z 3577/00 ÚP SÚ HMP.

149 Pražská 
plynárenská 
Distribuce, a.s., 
člen koncernu 
Pražská
plynárenská, a.s.

Připomínka MHMPP09SRO 3016493 Jiné Pořizovatel bere na vědomí, týká se až následných řízení.
WR

188 Pražská
vodohospodářsk 
á společnost a.s.

Připomínka MHMPXPLRAQ 3016492 Jiné Pořizovatel bere na vědomí, týká se až následných řízení.
XZ

Z hlediska nadřazeného systému zásobování vodou nemá Pražská 
vodohospodářská společnost a.s. (dále jen PVS) k předložené změně Územního 
plánu sídelního útvaru hl. m. Prahy žádné připomínky.

Z hlediska nadřazeného systému odkanalizování má PVS k předložené změně 
Územního plánu sídelního útvaru hl. m. Prahy následující obecné připomínky: 
Obecné připomínky:
- Při řešení problematiky dešťových vod je nutno přednostně navrhovat v 
souladu s požadavky zákona č.254/2001 Sb., o vodách (§5), jejich využívání v 
místě dopadu, před jejich rychlým odváděním do vodoteči. Návrh řešení musí 
vycházet ze snahy zachovat v lokalitě přirozený odtok dešťových vod. I v 
souladu s připravovanou strategií adaptace pro změnu klimatu je třeba 
srážkovou vodu v maximálně možné míře využívat v místě spadu a využit její 
potenciál k zajištěni vhodného klimatu. Je nutno navrhnout takové řešení, které 
umožní využití vod např. k zálivce zeleně, oplachu. atd.

Výsledné odtokové množství musí být v souladu s nařízením č. 10/2016 Sb.
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hl. m. Prahy (Pražské stavební předpisy) HLAVA V, § 38 odst. 2:
„Minimální retence (celkový objem retenování, opatřeni, jako jsou průlehy v 
zeleni, otevřené příkopy, vegetační střechy, nádrže, retenční potrubí nebo trubní 
retence aj.) pro regulované odvádění srážkových vod musí být taková, aby 
nedocházelo k většímu odtoku než 10 l/s z hektaru plochy pozemku při 
třicetiminutovém dešti desetiletém, nestanoví-li správce toku jinak."
Závazné stanovisko k množství vypouštěných dešťových vod do vodního toku a 
podmínky napojení vydává správce vodního toku.
- V připomínkách jsou popsány pouze nadřazené kanalizační sběrače. 
Upozorňujeme na to, že se v lokalitě se nachází místní sítě, které je nutno 
zohlednit při zpracování následných stupňů projektové dokumentace.
V souvislosti s požadavky zákona č. 254/2001 Sb., o vodách, ve znění novely 
zákona č. 544/2020 Sb., požadujeme provádět likvidaci srážkových vod 
primárné na pozemku stavebníka. V případě návrhu odvádění srážkových vod 
do kanalizace požadujeme doložit nemožnost nebo omezenou možnost 
využíváni a likvidace srážkových vod ve vlastních objektech na pozemcích 
investora. Pouze v tomto případě je možné přebytečné srážkové vody po 
akumulaci a retenci při dodržení požadavků uvedených v Městských 
standardech vodovodů a kanalizací na území hl. m. Prahy zaústit do stejné 
stoky jednotné kanalizace jako vody splaškové.
Požadujeme, aby v rámci řešení projektu byly důsledně aplikovány principy 
uvedené ve "Standardech hospodařeni se srážkovými vodami na území hl. m. 
Prahy", srážkové vody byly primárně sváděny pomocí povrchových opatření do 
zeleně, zasakovány, akumulovány, případně likvidovány jiným vhodným 
způsobem, než sváděny do veřejné kanalizace.

Obecně:
Navrhované objekty (vč. zařízení staveniště a skládky materiálu) a výsadba 
stromů musí být situovány mimo ochranné pásmo vodovodu a kanalizace pro 
veřejnou potřebu, včetně jejich přeložek. Ochranná pásma dle § 23 odst. 3 
zákona č. 274/2001 Sb., o vodovodech a kanalizacích pro veřejnou potřebu a o 
změně některých zákonů (zákon o vodovodech a kanalizacích), v platném znění 
jsou vymezena vodorovnou vzdáleností od vnějšího líce stěny potrubí nebo 
kanalizační stoky na každou stranu:
a) u vodovodních řadů a kanalizačních stok do průměru 500 mm včetně, 1.5 m,
b) u vodovodních řadů a kanalizačních stok nad průměr 500 mm, 2,5 m,
c) u vodovodních řadů nebo kanalizačních stok o průměru nad 200 mm, jejichž 
dno je uloženo
v hloubce větší než 2,5 m pod upraveným povrchem, se vzdálenosti podle 
písmen a) nebo b) od vnějšího líce zvyšují o 1,0 m.
Pražská vodohospodářská společnost a.s. jako správce vodohospodářského 
majetku hlavního města Prahy a Pražské vodovody a kanalizace, a.s. jako
provozovatel dotčeného majetku se od data 1.1.2021 prioritně a bezplatné
vyjadřují jednotným stanoviskem, a to na základě elektronické žádosti podané 
prostřednictvím společného vyjadřovacího portálu: www.vviadrovaciportal.cz. 
Pro elektronické úkony správních orgánů a orgánů veřejné moci (státních 
orgánů, územních samosprávných celků a fyzických nebo právnických osob, 
pokud těmto fyzickým nebo právnickým osobám byla svěřena působnost v 
oblasti veřejné správy, notářů a soudních exekutorú) učiněných při výkonu 
působnosti v oblasti veřejné správy se shora specifikované požadavky na formu 
podání žádosti o stanovisko prostřednictvím společného vyjadřovacího portálu 
nemusí použít.

5) Návrh pořizovatele
Návrh změny byl kladně projednán. Změnu lze vydat.

6) Doplněk návrhu
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Návrh změny Z 3577/00 ÚP SÚ hl. m. Prahy  
doporučené ke schválení 
 

 

Číslo 

změny 

 

 

Ozn. Předmět Stav ÚP Navrhovaná změna 

Plocha/Dé

lka 

[m2/m] 

Městská část 
Vyhodnocení 

pořizovatele 
Doplněk KUP závěr VURM závěr Vyjádření IPR Vyjádření MČ 

3577 Z změna určení 

VPS 

34/VS/22 

VPS/34/VS/22 - 

dětský domov 

VPS/34/VS/22 - 

základní škola 

20103  Praha - 

Dolní 

Počernice 

Návrh změny 

byl kladně 

projednán. 

Změnu lze 

vydat. 

 Nepředlože

no 

Doporučuje Vyjádření ke změně 

je obsaženo v příloze 

usnesení "výsledky 

projednání" 

Vyjádření ke změně 

je obsaženo v příloze 

usnesení "výsledky 

projednání" 
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Příloha je uložena z kapacitních důvodů ve sdíleném úložišti.  

(Tip: Dvojklikem klikněte na heslo, pravé tlačítko myši - volba Kopírovat, stáhněte a otevřete odkaz, po výzvě hesla 
pravé tlačítko myši - volba Vložit). 

 

 odkaz na stažení obsahu přílohy - intranet 

 odkaz na stažení obsahu přílohy - internet 
 
Heslo k otevření obsahu přílohy: XimU8v86pfCXpXy3xEv8 

https://srvobis-api01.mag.mepnet.cz/webuloziste/?target
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Příloha je uložena z kapacitních důvodů ve sdíleném úložišti.  

(Tip: Dvojklikem klikněte na heslo, pravé tlačítko myši - volba Kopírovat, stáhněte a otevřete odkaz, po výzvě hesla 
pravé tlačítko myši - volba Vložit). 

 

 odkaz na stažení obsahu přílohy - intranet 

 odkaz na stažení obsahu přílohy - internet 
 
Heslo k otevření obsahu přílohy: wGK9qUyl9AYvvriDmKtH 
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Výbor pro územní rozvoj 
Zastupitelstva hl. m. Prahy 2022 - 2026

ZÁPIS
z 9, jednání ze dne 16, ledna 2024 od 9:00 hodin 

ze zasedacího sálu Rady hl. m. Prahy na Nové radnici,
Mariánské náměstí 2, Praha 1

MATERIÁL PŘIZVANÍ.BOD TISK ■ ■ , PŘEDKLÁDÁ

Zahájen!1.
Úvod, p re žence, kontrolo usnášen Schopnost!1.1.
Volha ověřovatele zápisu 9. jec n á i í VU R Vt1.2. T-V JR-0091 přecsedá Výboru 

pro uzemni rozvoj 
ZHMP
předseda Výbor j 
pro územní rozvoj 
ZHMP

1.3. 7-VUR-0092 Schválení programu 9. jednání Výboru prc 
Územní rozvoj ZHMP 2022 - 2026

Změny Územního plánu SÚH’,. m. Prahy -k
projednám

2

T'VUR-0093 Změny vlny 19 ÚP SÚ HMP/po veřejném
projednán/

2.1. Ing, a^ch. Filip 
Foglar, ředitel UZR 
Mh IV1P

2.2. T-VUR-0094 Z 3467/26 Ú3 SÚ HMP /po veřejném projedr.ar\f Ing. arch. Filip 
Foglar. ředitel UZR 
MHMP

Z 3577/00 ÚP SÚ HMP /po veřej rém projednání/2.3. TVUR0095 Ing. arch.. Filip 
=oglar, ředitel UZR 
MHMP

Úpravy Územního plánu SÚ HL m. Prahy - k 
projednáni_____________________________

2.

3.1. T-VL3-0096 U1172/02 ÚP SÚ HMP /acLdam zrufierá/ Irg. arch. Filip 
Foglar, ředitel UZR 
MHMP

Podněty no změny Územního plánu 5Ú HL m.
Prahy - ke opětovnému projednáni

4.

Podnět P 79/2019 - kopětovnému projecnání4.1. T-VUR-0102 Ing. arch. Fifřp 
Foglar, ředitel UZR 
MHMP

Přerušené podněty r,a změny Územního plánu 
SÚ Hf, m, Prahy - k p(ojetin á n í

S.

5.1. T-VUR-QQ97 Podněty žádané v převažuj efm veřejném zájmu • 
přerušené

Ing. arch, Fil p 
Foglar, ředitel UZR 
MHMP

Nové podněty na změny Územního plánu SÚ Hf.
m. Prahy - k projednání

6.

Podněty žádané v převažujícím veřejném zajmu - 
nové

Ing. arch. F lip 
Foglar, ředitel UZR 
MHMP

b.l. T-VUR-OIOQ

Příloha č. 5 k usnesení Zastupitelstva HMP č. 13/3 ze dne 18. 4. 2024



6.2. T-VUR-0101 Fodiěty ostatní-nové Ing. arch. Filip 
Foglar, ředitel UZR 
MHMP

Pečnsty na změny ftegutačnícr piánú SU tu m. 
Prahy - k projetin Oni

7.

Podnětná 2nenu Regulačního p ánj Anenská Ing arch. Filip 
Foglar, řeď tel UZR 
MHMP

7 1. T-VUR-D1D5

1. Zahájeni
1.1. Úvod, prezente, kontrola usnáší enísebopnosti

Předsedu uviial přítomně, u ve cli. že výbor j* m ntóemsehupný, 3 členu \ c jsou ouduveni, ! neomluven 
(Lagnerj

1.2. Volbu dví rovu tele zápisu 9. jednání VIJ KM

Tomáš Pek: Ověřovatelem bude pan Nepil, hlasujeme o ověřovateli zápisu z dnešního jednaní.

Hlasovánic souhlasu s ověřovatelem
Pter 9 / Protr 0 / Zdržel se: 0 / Nehlasoval. 4 

Omluveni Stránsic/ Prokop, Kapíun 
Neomluven Lagner 

OVĚŘOVATEL SCHVÁLEN

1.3. Schválení programu

P Zeman chce z programu vvPadir hnd ,,Pun.né" nnbnf‘ na minutém jednám se v bude ..Různí" 
hlasovalo o revokaci jednoho usnesení Výboru. Přečetl dopis a žádá o vyřazení budu „Různé" 
z programu, abv se podobná situace neopakovala Proběhla diskuse mezi předsedou PeKem. párty 
Portílkem a Zemanem ohledné bodu „Různé", o důvěře o celkově o té nemilé situaci.

Tomáš Pek: Kdo je pro vyřazen: bodu „Razné"?

Hlasováni c vyřazení bodu „Různé"
Prc: 1 /Proti- 8 / Zdrzel se 0/ '/Masoval: 4 

Omluveni Stránský', Prokop, Kapian 
USNESEN! NEBYLO PŘIJA TO

Tomáš Pek: Můžeme tedy hlasovat o programu jako celku v takovém rozsahu, jak byl písemně 
předložen všem člomím Výboru

Hlasováni o schváleni programu
Pro - R/Proir I /Zdrzel se í) / Nehlusuval. 4 

Omluven' Stránský, Prokop, Kap lan 
v 9'!5přivol Lugner 

PROGRAM BYL SCHVÁLEN
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2. Z měn v Územního plánu SŮ fal. m. Pra fa v — k projednání
2.1. Ztuěnv vluv 19 UF SU HMP/do veřejném uruiednáni/

Z 3322

Filip Foglar; Jedná *e o změnu Z 3322 z vlny 19. která se nachází v městské čásli Praha 13. Týká se 
Západního města, konkrétně čá-ii ploch rezidence Nad Valem, kde.se mění kód míry využití 7 B na kód 
míry vyučili F s lim, že lato změna byla projednána zcela kladně.

Tomáš Pek: Prosím o procesní hlasování o lom, že pokračoval v tomto bodě budeme po změně 
l 3375'19 taktéž v tomto projednávaném bodě 2.1.

Hlasováni o přesun projednávání změny no později v rámci ichoto vyhoní

Pro. 10/ Proti: 0 / Zdrzel se • 0 / Nehlasoval: i 
Omluven: St)‘á):sk\\ Prokop. Kaplan 

USNESENI BYLO PŘIJATO
Z 3326

Filip Foglar: Změna Z 3326 měla vyhodnocení vlivů na udržitelný rozvoj území, pořizovala se 
zkráceně a jejím předmětem je realizace třetí fáze záměru Waltrovka na Praze 5. Žadatelem jsou 
právnické osoby a plochy se mění na SV v kódu H. Změna byla projednaná kiadné, je možněji schválit 
a vydat.

Pcrr Zeman: lá ti: mám kladné vyjádření Piahy 5, pan Janoušek se nemohl zúčas.nit. Dále prosím 
investora o zaslání vizualizací, stačí v době mezi Výborem o 7astup;í eis tvém

Zuzana Hamanová: My jsme vtom minulém obdob; sPCNTOU intenzivně spolupracovali a bylo 
uzavřeno mem o i and um jednako finančním příspěvku a jednak o rezervaci pozemku pro základní školu 
a potom k němu byl i přijat dodatek.

Rudolf Vacek, PENTA: Jsme žadateli télo změny Územního plánu. První .^uníribucni smlouva byla 
^odepsaná v roce 2018, ..zdodatkovaná hýla v polovině roku 2022 šlím, ze mán.e jasně definované 
mísio. kde bude škola, počítáme s tím Ta škola bude buď na principu toho. Že pusky lneme pozemek 
municipalitě, anebo Dostavíme privátní školu.

ToruáŠ Pek: Usneseni bude coporučujjcí sthn, že to doporučující bude upraveno do formy II.: 
doporučuje schváleni a vydání změny uvedené v příloze 2 a 3 tohoto usneseni s podmínkou předloženi 
smlouvy o spolupráci dojednání Zastupitelstva hlavního města Prahy.

Výhor pro ú/emní rozvoj ZHÍV1P
I. bere na vědomi
výsledky prujcdnávání uávihu změny Z 3326. včetně vy hodnocení, uvedené v příloze č 1 tenoto 
usnesení
II. doporučuje
schválení a vydáni změny Z 3326 uvedené v příloze č. 2 a 3 tohoto usnesení
III. podmiňuje
schválení a vydání změny Z 3326 ÚP SÚ hi. m. Prahy předložením Smlouvy o spolupráci do coby 
jednáni Zastupitelstva hl. m. Prahy_____________________________________________

Hlasováni o navrženém usneseni
Ptrr JO / Pí od: 0/Zdrzel se. 0 / Nehlasovat. S 

Omhfveni Snanskv, Prokop Kaplan 
USNFSF.Ňf BYLO PŘU A TO

3



Z 3363

Filip Fogíari Jedná se o změnu z hlediska požadavku na novostivbu rodinných domu. Území MČ Dolní 
Počernice. Předmětem je vyjmuti 2 VRL, ted> velkéao rozvojového území a mění se plochy částečné 
urbanizované SO-4 na čistě nbytné a kódem C, redukuje se celoměstský systém zelené. Změna byla 
projednaná kladné, vidíte na obrazovce, na našem semaforu. Tudíž je mužné ji schvalovat a vydávat.

Petr Zeman: Bylo by dobré si vyžádat čerstvé stanovisko MČ. rád bych viděl zastavovací studii, chtčl 
bych védét.jakse dohodly kontribuce. Město o tuto změnu mo; nestojí, posouvá se USES, v té podobc, 
; ok je to předloženo bych tu nepodpořil.

Ondřej Martan: Změna by měla být vydána a? po podep^ání smlouvy o spolupráci.
Zbyněk Richter, slarostaMČ Pra ha-Do lni Počernice: V minulosti jsme měl: s investorem uzavřenou 
dohodu Jejíž platnost již vypršela. Jednání s investorem nejsou snadná, my požadujeme dokumentaci k 
LR, bez toho to dá) nepustíme. Výbor ovšem žádáme, aby zde zračná prošlo = podmínkou upřesnění 
podkladu do Zastupitelstva.
Radomír Nepil: Navrhuji přerušení do doby uzavření doaody mezi MČ a investorem.

Ondřej Martan: Navrhuj; přerušení do příštího jednání, stím, že bude předložena studie a navili 
kunt rib učni dohody. Pokud nebude investor reagovat, navrhuji dát to Jc ledu".

Tomáš Pck: Výbor územního rozvoje til. m. P;ahy přerušuje projednávání změny Z 3363/19 do svého 
příštího jednání.

Výbor pro uzemni rozv oj ZHMP 
I. přerušuje
projednáván: změny Z 3363 do příštího jednáni Výboru územního rozvoje

Hlasováni o navrženém vynesení
Pro: i i tProti 0 'Zdrzel tp* 0 / Nehlasoval 2 

OmiuvMi Prokop, Kaplan 
USNESENÍ BY!.O PŘU A TO

Z 5374

Filip Foglar: Jsme nn území MČ Praha 14, změna J3T4. požadavek je měnit územní plán z ploch sadě, 
zahrad a vinic na všeobecně smíšené 73 stavitel né úze rni. Změna byla projednaná kladně, takže vám je 
doporučena kc schválení a vydání. Jen ujworr. jji. Že z metodického důvodu došlo v rámci zpracování 
a pořizování změny k rozšíření navrhované plochy SV o ten zbylý „zoubek" mezi řešeným Ú2emím a 
jeho východně umístěnou p i očitou SV V podkladech, které jsou veřejně ,< dispozici všem 7 duí před 
jednáním Je to přímo vidět.
Ondřej Martan: Pokud by MČ sc změnou nesouhlasila, byl bych o tom informován. Kvituji, že bude 
zrušen ten kus plochy PS. Lokalita je připravená, očekával bych i viti; intenzitu výstavby vzhledem 
k blízkosti železnice.

Tomáš Pek: Kvituji sceleuí plochy SV.
Petr Zeman: Prosím o vyjádření MČ do duby Zastupitelstva

Proběhla o vyznačeni souhlasu MČv krycím listě, barvě polička a rozlišeni, zda óvuhlusí Rada
či Zastupitelstvu AJC
Tomáš Pck: Načtu usnesení. Doporučuje schválení a vydáni změny uvedeno v příloze 2 n š tohoto 
usnesení, to 7nnmená le změny 3374.
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Výbor pro územní rozvoj ZHMP
I. bere na vědomí
výsledky projednání aávihu změny Z 3374 včetně vyhodnocen; uvedené v příloze č. I tohoto usnesení
II. doporučuje
schváleni a vydáni změny Z 3374 uvedené v příloze c. 2 a 3 tohoto usnesení

Hlasováni o neř ízeném usneseni
Prrr II ? Proft. 0/Zdržel se. 0í Nehlasoval 2 

Omluveni Prokop. Kaplan 
USNESENI BYLO PRII A TO

Z 3375

Filip Foglarr Jcdri sc o Prahu .3. Zvyšuje sc krSrf ?. B na F. Zmčnr. bylo projed na ná kladně a je možné 
ji schválit a vydat Doplním podle požadavku pana předsedy, že schválením obou dvou těch změn 
územniho plánu vznikne spojené komplexně řešené území. Dálo doplním, že :a malá obdélníková 
parcela, která již teď má OB-F v sobe zahrnuto, už Zastupitelstvem proběhla rychleji a byla vydána. K 
celému území Západního města, kterého sc tyká i koordinace této plochy, je zpracována velká 
urbanistická studie ve spolupráci soukromých subjektů a městské části za patronace IPRu před 2 roky

Vladislav Dykast, KINfcP: S Prahou 13 mátne uzavřenou smlouvu vč. dodatků, nakonec je předmětem 
plněni Sesli ifidni mateřská Škola r.a našem pozemku, ktetou předáme MČ, plus další plnění. Smlouva 
byla uzavřená ještě před sel.válením. Metodiky, v průběhu piojednáváni Rady a Zastupitelstva 
zkalibrujeme la čísla, ale urěilě se v principech a částkách nelišíme.

Tomáš Pek: Budeme hlasovat o změně Z 3322 a návrh usnesení odpovídá tomu. jr.k mále v podkladech.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP
I. bere na vědomí
výsledky projednání návrhu 2měny Z 3322 včetně vyhodnocení uvedené v příloze ř. 1 tohoto usnesení
II. doporučuje
schválení a wdání změnv Z 3322 uvedené v příloze č. 2 a 3 tohoto usnesení _____

Hlasováni o navršeném usnesení
Pro: II f Proti: 0/Zdržel se. 0' Nehlasovat. 2 

Omluveni Prokop. Kaplan 
USNESENÍ BYLO PR1JA i O

Tomáš Pek: Nvní budeme hlasovat o změně Z 3375.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP
I. bere na vědomí
výsledky projednání návrhu změny Z 3375 včetně vyhnenocení uvedené v příloze C. tohoto usneseni j
II. doporučuje
schválení a vydání změny Z 33^5 uvedené v příloze ě. 2 a 3 tohoto usnesení 

Hlasováni o navrženém usnesení
Pro. /1 f Proti 0 / Zdi žel se: 0 / Nehlasoval. 2 

Omluveni Prokop Kaplan 
USNESENI BYLO PŘIJATO
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Z 3377

Filip Foglar: Změna 3377. žadatel fyzická osoba. na městské části Praha Nebulice. Požadavkem je 
změnil louky apaslviny na zaslaví čelnou plochu OB-B s redukcí celoměstské ho systému zelené, a to .ta 
parcele, kde u? stoji dóm. Změna byln projednaná kladně a je možněji schválil a vydat.

Petr Zeman: Na pozemku stoji asi 6 let stará siavba, staví se tedy ještě před změnou ÚP. Takže já se 
lady určitě zdizí.u, nemůžu to podpoř)

Tomáš Pek: Myslím. 2c dóm zkolaudován je, ostnrní stavby (komunikace apnd.j ne. Navrhuji přerušil.

Ondřej Martau: Navrhuji přerušení, zkiyciho listuje zřejmé, že v projednání změny se nevyskytly 
problémy, všude to prošlo, byly investované ve.ké prostředky města.

Tomáš Pek: Budeme hlasovat o přerušení tohoto bodu.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP 
]. přerušuje
projednávání změny Z 3377 do příštího jednáni Výboru pro územní rozvoj

Hlasovaní o navrženém usneseni
Pro. 11/Proti* Ú/Zd>zeh?- 0 / Nehlasoval: 2 

Omhwem Prokop, Kaplan 
USNESENÍ BYLO PŘIJATO

2. Změny Územního plánu SÚ hl. m. Prahy - k prožednánf
IX Z 3487/26 IIP SU HMP /po veřejném projednání/

Z 3487

Filip Foglar: Požadavkem jc výstavba jednoho rodinné no domu v MČ Zličin, rid hran.ci Středočeského 
kraje a Prahy Mění sc louky ? pastviny na OB a změna hvla projednaná kladně s tím* že nesouhlasilo 
Ministerstvo životního prostře clí. Tento nesouhlas jsme překonali v dohaduvacim jednáni uzavřením 
protokolární dohody. Zároveň vidíte, žc 2mčnu nedoporučuje IPR. 7 něnu je ale nožné schválil a vydat,

Petr Zeman: Já budu navrhovat neschválení.

Zuzana Hamanová: Jedná sc o pozemek 2 poloviny za stavitelný (OB-A). z poloviny nezastavitelný, 
nelze ho ani oplotit. Na té zastav nelne polovině sc RD vzhledem ke kódu A nepostaví i.ačkoliv IPR lo 
navrhuje).
Proběhla diskuse mezi předsedou Peke/n a panem 'Zemanem o smysluplnosti schvalování takových, 
rozsahem malých zmín.

Tomáš Pek: Budeme hlasoval o protinávrhu.

Hlas ováni o neschváleni
Pro: 2 / Proti' 7 /Zdrže!se' 7/Nehlasoval: l /Nepřítomen. 2

Omluveni ProKop. Kuvian 
USNESENÍ NEBYLO PŘíJa i O

Tomáš Pek: Nyní budeme hlasovat o usnesení tak, jak jc uvedeno v podkladech

Výbor pro územní rozvoj ZHMP
I. bere na vědomí
výsledek projednáván: návrhu změny Z 3487/26 ÚP SÚ hl. m. Prahy včetně vyhodnocení uveden 
v příleze Č. 1 tohoto usneseni
II. doporučuje
schválení a vydán: změny Z 3487/26 ÚP SÚ hl. m. Prahy uvedené v příloze ě a 3 tohoto usneseni
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Hlasování c navrženém usneseni
Pru. 6 / Proti O / Zdrzel se '5 f Nehlasovat 2 

Omluveni Prokop, Kavicn 
USNESENÍ NEBYLO PŘIJATO

2.3. Z 3577/Ob Lli* SÚ HMP /nu veřejném projednání

Z 3577

Filip Foglar: IJzemí MČ Dolní Počernice. Žadatelem jc hlavní město Praha, konkrétné Odbor investiční 
MHMP. Změna hýla kladně projednané a jedné sc o to, žc vc stávajícím územním plánu byla 
implementovaná veřejně prospěšná stavba dětský domov a my jsme museli pořídit změnu územního 
plánu na probíhající přípravu realizace základní školy. Jedná se o změnu tak. aby bylo možné realizovat 
základní školu. Vidíte kompletní souhlasy v jecnoznačném veřejném zájmu. Je možné schválit a vydat.
Ondřej Marian; Je to velmi důležitá změna. \a to. že záměr výstavby ZŠ není v souladu s ÚP (kvůli 
V pio dětský domov), se přišlo vpjúběhu přípravy ÚR základní školy. Dolní Počernice nuir.é 
potřebují základní školu, prosím o podporu.
Tomáš Pek: Návrh usnesení máte vc svých podkladových materiálech

Výbor pro územní rozvoj ZIIMP
I. bere na vědomí
výsledek projednáni návrhu změny 2 3577/00 ÚP SÚ hl. m. včetně vyhodnoceni uvedený v příloze č 
1 tohoto usnesení
II. doporučuje
schválení a vydání změny Z 3577/00 ÚP SÚ hl. m. Prahy uvedené v příloze č. 2 a 3 tohoto usnesení

Hlasováni o návrhu usnesen:
Pro- 11 f Proti. 9 'Zdrtel se 0 'Nehhsovaí: 2 

Omluveni Prokop, Kápl cm 
USNESEX! BYLO PŘJJa TO

3. Úpravy Územního plánu Sl hl. m. Prahy - k projednání
3.1. U 1172/02 OP SU HMP /soudem zrušená/

U 1172

Filip Foglar: Území MC Praha 17. Jedná se o úprava Územního plánu z kódu míry využití B na C, 
která byla už Zastupitelstvem schválená a vydána usnesením 25/7 z března roku 2021, nabití účinnosti 
opatřeni obecné povahy 96/2 J. Později byla tato změna zrušena rozhodnutím soudu. Proto jsme ale 
stavebního zákona jako povizevatel povinni předložit Zastupitelstvu obec tuto zrnčr.u k rozhodnutí, zda
li si přeje pokračovat v procesu pořizování či nikoliv. V případě, že sí budete přát pokračovat, což jc i 
náš návrh, ke kterému se kloníme, to znamená že si stojíte 2a usnesením Zastupitelstva hlavního města 
Prahy a za právní kontinuitou. Takto je vidět na obrazovce usnesení, že doporučujete pokračování a 
v takovém případě se to vrátí k nám na odbor a budeme pokračovat navrácením se do posledního 
nezpochybněného momentu v procesu pořizováni a budeme se zabývat jako u všech těchto soudem 
zrušených úprav nebo změn opravou a výtkami soudu. V tomto případě, kdybyste se rozhodli 
nepckjačovat a měli jste důvody, proč již si nepřejete tuto změnu, tak by to znamenalo kroky vedoucí 
k ukončení pořizování.
Tumáš Pek: Doporučuji 3e držet tohoto postupu kvůli zachováni kontinuity.
Filip Foglar: My jfiko pořizovat cl máme povinnost to předložit, konečné rozhodnutí je samozřejmě na 
Zastupitelstvu.
Proběhla diskuse členu do jaké fáze projednáni se ůprcr^c vrací. Pročet by! dovysvčtlen. Souhlas výboru 
znamená pokyn úřadu konal, nejedná se v vydávání změny. to bude až další eventuální fáze



Tomáš Pek: Můžeme hlasovat kvalifikované, protože budeme mít rádný podklad, ktetv se vypořádá 
5 tím rozsudkem. To si myslím, že je správný postup. Nebylo by dobté zabíjel tiéco, když nevíme, <> 
čem hlasujeme, jestli to je napravíte lne nebo není.

Výbor pro územní rozvoj 2HMP 
1. bere na vědomí

informaci o zrušení změny U 1172/02 vlny 02 úprav ÚP SÚ hl. m. Prahy soudem 
rozsudkem Městského soudu v Praze v příloze č. 1 tohoto usneseni potvrzeným rozsudkem Nej vyššího 
správního soudu v příloze ě. 2 tohoto usnesení

2) metodické doporučení Ministerstva pro místní rozvoj v příloze c. 3 tohoto usnesení
li. doporučuje
ichváleni pokračováním pořizování změny U 1172/02 vlny U2 uprav UP SÚ hl. in. Prahy uvederte 
v přílohách č 4 a 5 rohoro usnesení, věetně odůvodnění uvedeného v příloze ě 6 tohoto usnesení
lil. konstatuje, že
případné neschválení by znamenalo doporučení k ukončení pořizování změny U 1172/02 vlny 02 
úprav ÚP SÚ hl. m Prahy uvedeno v přílohách t. 4 a 5 tohoto usnesení, včetně odůvodnění uvedeného 
v příloze č. 7 tohoto usneseni

Hlasováni o návrhu usnes*ni
Hro. 9'Hrou. 0/Zdrže! se:2/Nehlasová!. 2 

Omluva ni P* okop, KajAan 
USNESENI BYLO HR1JATO

4. Podněty na změn v Územního plánu SIJ hl. m. Prahy - k onětovnému pru jednání
4.1. Podnět P 79/2019- k opětovnému projednání

P 79/2019

Filip Foglar: Jsme na Zbraslavi. V tomto případě se jedná o opakované projednání po dohodě pana 
předsedy, pana náměstka Hlaváčka a Odboru územního ro7voje, a to s'zhledem k tumu, že .ento podnét 
už prosel Výborem pro 112 cm ni rozvoi ale neby' dále předkládán do Rady HMP. Důvodem bylo. Že byl 
Žádán v nezkráceném režimu, a zároveň se v průběhu změnil záměr MČ. Původně bylo požadováno 
vybudováni bytové zástavby pro sociálně znevýhodněné občany, ale MČ později rozhod.a, že cílem je 
zázemí pro jednotku Sboru dobrovolných hasičů a Hasičského záchranného sboru. Není tedy již žádáno 
SV. ale ZVO. Proto je to předkládáno znovu na s novými skutečnostmi k vašemu rozhodnutí.

Tomáš Pck: Nemáme stanovisko PVS ani Báňského úřadu, ale ja.co podnét k projednání to schválit 
můžeme.
Kateřina Pavlíková, starostka MČ Praha-Zbraslavt My stále podporujeme tento projekt a budeme 
rádi i za vaši podporu. Samozřejmě stanovisko báňského úřad j bude v rámu. projednáváni o stavebním 
povelení. Nicméně v blízkosti jc kamenolom a majitelé kamenolomu o tomto projektu vědí a :oulilasí.

Radomír Nepil Já mim jen dotaz na MČ, proč Z V O. Márek tomu zvláštní důvod, protože na hasičskou 
zbrojnici - ono je to ostatně i napsané v těch připomínkách IPRu-jc spíš vhodnější funkční plocha VV.

Kateřinu Pavlíková, starostka MČ Praha-Zbraslav: Bylo nam doporučeno ZVO a v podstatě mám- 
li býr upřímná, je asi úplně jedno, jestli to bude VV nebo ZVO.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP 
I. doporučuje
Zastupitelsrvu hlavního měsla Prahy schválení podnětu na změnu ÚP SÚ hl. m. Praný P 79/2019 
zkráceně

Hlasování o návrhu uwesem
Hro. li/Proti. Q'Zdržel se: 0/Nehlasoval'2 

Omiuvení Prokop, Kaplan 
USNESENÍ BYLO PfúJA TO
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5, Přerušené podněty na zineiiv Lzemnihu planu SÚ hL m. Pruhy - b projednání
5.1. Fodnětv žádané v pfevažuiicim veřejném záimu • přerušené

P 30/2021

Tomáš Pckí Jde o několikrát přerušeny bod na Praze 9.

Tomáš Porllik: Jedná se o dlouho táhnoucí se ceuatu nad podnětem zanedbaného území při ulici 
Poděbradská. PiaJia 9 má požadavky k ir.vestoiovi (např. zázemí pro školu, smlouvu o smlouvě 
budoucí...), zalim se vsak dohoda nedaří. Pokud nebude dohod,'). ;sem pro neschválení, stejně jako 
zbytek samospráv}1 na Praze 9.

Lukáš Svoboda, investor: Jsem vlastníkem předmětných pozemku, úze mi rozhodně není zanedbané, 
my lam už 20 lei provozujeme bieší trhy. S MČ se rádi dohodneme, ale chceme vyváženou dohodu.
Tomáš Portlík: Dohoda bude slnžiri, my tam ty KeSí trhy nepodporujeme, zména je žádoucí z hlediska 
urbanismu a je ’řeba zajistit veřejnou infrastrukturu, zejména v oblasti školství. Pokud nedojde 
k dohodě, my tu změnu nepodpoříme.
Radomír Nepil: Ptám se pana Svobody, zda tu změnu chtějí.
Lukáš Svnhoda: Změnu chceme, ale nepotřebujeme. Dohodu chceme, ale rozumnou,
Tomáš Pek: Je provozování bleších trhů v souladu s ÚP? Navrhuji zamítnutí. Bez dohody ;o nepustíme.
Lukáš Svnbodá: Chtě. by své pozemky změnit na stavební parcely, ale nechci MČ odevzdat polovinu 
pozemků To je jediná dohoda, kterou MČ nabízela.
Filip Foglar: Odbor územního rozvoje jako pořízovatcl územne plánovacích dokumentací a podkladů 
pro hlavní místo Prahu ve spolupráci s městskou částí pořizuje územní studii, která ve výsledku pojímá 
celé : toto řešené území a intenzivně spolupracuje s městskou částí ve fázi. že máme vyhraného 
zpracovatele a nastává analytická fáze.
Ondřej Boháč. iPR: Jedná se o ideální místo pro umístění city logistiky,

Výbor pru územní rozvoj ZHMF 
1. nedoporučuje
Zastupitelstvu h.avniho města Prahy schváleni podnětu na změnu ÚP $Ú hl. m. Piahy P 30C02I_____

Hlasováni o navrženém usnesení
Pie: 11 f Proti: 0 ''Zdržet se: 0' Nehlasovat: 2 

Omluveni Prokop. Kaplan 
USNESENÍ B riO PŘ1JA TO

¥ 64/2023

Filip Foglar: Jedná se o podnět, který se vrací na Výbor z důvodu přerušení na předchozím Výboru, 
žadatelem je městská část Praha 18. Na území MČ Praha 18 jc požadováno měnit územní plán 7 OV-D 
aZP na zastavitehou plochu $V-D.
Ondřej Lněníčku, míslosiurtwla MČ Fralia 18: Jedná se o podnět, který má podporu r.a MČ napříč 
koalicí i opozicí Předmětné pozemky jsou ve vlastnictví HMF, v drtivé většině svěřené do správy MČ. 
Naše MČ |C poměrná chudá a nemá mnoho využitelných pozemků. Území bychom využili 
pravděpodobné pro parkovací dům <, komerčním parterem.
Ondřej Martao: Co tam MČ plánuje, nepočká to na Metropolitní plán?
Ondřej Lnenička: Plánujeme paikovací dům s komerčním parterem, masivní bytovou výstavbu 
neplánujeme. Pokud b> lam vy i ostí BL>, tak maximálně se 3 NP.
Tomáš Portlíki Navrhuji přerušení s tím, že MČ dodá sludii.
Ketr Zeman: Navrhuji zamítnutí, 2měna není mčstotvorná.
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Tomáš Pek: Nejdřív budeme hlasovat o návrhu pana Zemana o neschválení. 

Hlasováni o naschválům
Pro. 2 / Pro*i. 0 ;Zdržel ól\ 6 /Nehlasoval' 2 

Omluven! Prokop, Kaplan 
imKSKN} NREYJ.OPŘUa TO

Tomáš Pek: Nvní můžeme hlasovat o návrhu Tom AS c Portlíka.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP 
I. přerušuje
projednávání podnítil na zrninu ÚP SÚ hl. m Prahy P 64/2023

Hlasováni o navrženém usneseni
Pro• 7 / Proti: H / 7dvzt'i se 4 / Nehlasoval 2 

Omluveni Prokop, Kaplan
usnesení e ) r o přu a to

P M/202.1

Filip Foglar: Jedna se o území městské Časti Praha 12 a o žádost městské části Praha 12. Požadavkem 
jc měnit Úzcmr.í plán zc stavebních pozemků OB-C na plochy garáže t parkoviště, a to na pozemcích 
hlavního města Prahy. My vám podnět předkládáme k vašemu rozhodnuti.
Vojtěch Kos, starosta MČ Praha 12: Chceme tuto změnu prosadí; jako signál občanům, že MČ zde 
nechce obylnuu výstavbu.

Tomáš Portlík: Bylo by lepší to ošetřit nějakým memorandem. než dělat takovéto deklaratomí změny.
Václav Stránský; Tato zrněnaje napružto nepochopitelná a j«5 jí v žádném píipadč nepodpořím.

Vojtěch Kus, starosta MC Pruhu 12: MČ zde chce zachoval parkování, pokuj změnu nepodpoříte, 
požadujeme svěření pozemků do správy MČ.

Tomáš Portlík: Pro mě, jako zastupitele BMP, jc toto nehlasovali né.

Radomír Nepil: Doporučuji doplnit usneseni o doporučeni, aby si MC zažadala o svěřen, do správy.

Milan Urban: Nechápu smysl této změny. Nemyslím si, že parkovací dům s kapacitou až 1000 
parkovacích míst, by byj pro obyvatele výhrou. Jako zastupitel BMP nepodpořím ani svěření MČ.

Zuzanu Huraunovú: Nemohu luto změnu podpořil.

Hlasováni o nedoporučení
Pro: il / Proti: 0/Zdržel se 6 /Nehlasoval: 2 

Omluveni Prokop, Kaplan 
USHESEM BYLO PŘIJATO

Tomáš Pek: A nyní druhá čist tohoto usnesení. Vyhol pro územní rozvoj Zastupitelstva hlavního města 
Prahy doporučuje méslské čásli Praha 12 požádal o svěření příslušných pozemků v Janétn úženu.

Hlaswání o doporučení MC požádat o svěřeni daných pcsemicú

Pro: l / Proti: 0/ Zdržel se. iO/Nehlasoval - 2 
Omluveni Prokov, Kaplan 

USNESENÍ HEDYIÓPŘIJÁ TO

Tomáš Pek: Děkuji, ještě tedy hlasujme usnesení jako celek, každopádně ten celek se rovná tomu 
prvnímu hlasováni.
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Výbor pro územní rozvoj ZIIMP 
L nedoporučuje
Zastup, lels lvu hlavního města Ptáky sel vvaleni podněte ua změnu ÚF $Ú hl. m. Piaby F 95/2023.

Hlasováni o nawžvtfém usnasem
Pro: II / Proti. O/ZdritíUa. 0/Hzhiasovul: 2 

Omluveni Prokop, Kaplan 
l/SNESEW BYLO PŘUA TO

P 72/2023

Filip Foglar: Jedná sc o žádost o změnu UP Týkající se Pražského okruhu, dálnice Dú 518, 519 
v luzsahu Rusyné-Březincves, na základě aktuálních podkladů, a to v souladu s koridorem Zásad 
územního rozvoje. Žadatelem je státní organizace Ředitelství silnic a dálnic, oprávněný investor. Odhor 
územního rozvoje i Institut plánování a rozvoje doporučuji tuto změnu územního plánu z důvodu 
významného veřejného zájmu.
Tomáš Pek: K tumulu budu pro bělilo pracovní jednání, kde jsme se tomu podrobně věnovali.
Petr Hejl, starosta MČ Praha Suchdol: Já bych požádal k této pro městkou časl kontroverzní změně 
o rozšíření usneseni o prověření ořeložky 11/242 Kamýcká do tunelu, který by mohl sluužit jako 
samostatný přivaděč ke křižovatce Výhledy.
Gabriela Lněniřková: Návrh by se měl přepracovat tak, aby byl v souladu s komplexním řešením 
v souladu s klimatickými závazky ± itrategickými dokumenty
Martin Tumpach, starosta MČ Ďáblice: Byl bych rád, aby protihluková opatřeni byla součástí ;uho 
záměru od křížení s Kostelec kou ulicí.
Vládán Hodek, veřejnost: Čile jsou dnes popsané ve strategickém rámci České republiky 2030 a 
Strategicky plán i né* U Pidiy j a tis i na tyto cíle navazovat. Máme zasebou projednávání El A pro línckv 
ž 18, 519 a 520, a to projednáváni ukázalo, že jejich vybudováni není pro Prahu prospěšné. V roce 2021 
proběhlo =chváleni evropského právního rámce pro klima, kde jsou ty strategicko dokumenty přímo 
součástí nařízení. Strategicky rámec 2030 zahrnuje 17 cílů OSN a GEN' 2030 a ty cíle, které se týkají 
územního plánován., se dajj shrnout do 3 základních bodů. Polyfunkční a polycentrické město, Praha 
jako inovační lídr. v*e potřebné by mělo byl v blízkosti bydliště, čtvrťové plánování, město by melo být 
prostupné pře pfiSI a cykl o dopravu a propojené zelenými pásmy, Navrhovanou dálnicí likvidujeme 
potenciál rozvoje města, nebude možné budoval konkurenceschopnou MHU.
Jíva Slavíková, starostka obce Zdiby: My jsme sc vyjadřovali poměrrě zevrubně k dokumentaci El A. 
Tento záměr není v souladu s právními předpisy Evropské unie a jc rozhodně v rozporu s radou 
koncepci udržitelné dopravy. Tento záměr Praze skutečně nepomůže, dojde k významnému přesunu lidi 
z \1HD do aut, což nechceme. Proč mísíme městskou dopravu s tranzitem evropským a republikovým? 
Šestiproudá dálnice vedená městem není měs*otvnrná. Navrhuji, aby výbor tuto změnu zamítl. Myslím 
si. že by mělo dojít také k iniciaci jednáni mezi hlavním městem Prahou, Středočeským krajem a 
Ministerstvem dopravy za účelem vybudování aglemeračriho okruhu jako alternativy té kapacitě 2+2, 
a aby bvl naopak podpořen oolvcentrický rozvoj silniční a dálniční sítě. A ne lo. abyste si dopravní 
indukcí a tranzitní dopravou dále zhoršovali dopravní situaci v Praze «• jejím bezprostředním okolí a 
současně připustili nežádoucí míšení městské a kamionové dopravy,
Branko Doleček, veřejnost: Jsem zástupce majitele pozemku, pod kterým by z velké části měl vést 
přivaděč Rybářku v Suchdule. Tomulo území už se věnoval podnět na změnu územního plánu 
P 228/2018 "Tento podnět byl Výborem schválen v roce 2019. Teď jsem vidci, žc v návrhu usnesení je, 
že ěást Lob o našeho pozemku, pod kterým by mel byt přivaděč Rybářka, by měl být změněn na 7MK. 
Požadujeme, abychom byli součástí toho procesu pořizováni, aby se s námi jednalo.
Gabriela Lněničková: V tomto podném se jedná o zkapaci lnění z 2+2 na 3-3. Stavoy úseků 5.8. 519 
by vedly k nárůstu o 931 001) vozolcilomeIrů denně a 2/3 dopravy by byly indukované. Nevidím důvod 
pro zkapacitnční.jc zapotřebí urychlit dostavbu aglomcračniho okruhu, ale pexud možno v parametrech
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2+2 pro odvedení tranzitu. A netýká se to jen této části, ale i lianzilu na Černém mostě, kde by ten úsek 
51C po dostavbě celého okruhu a dalších dálininícl) úseku nebyl kapacitní dostačující. Takže ještě jsem 
zahrnula kromě toho, že doporučujeme přepracoval lu změnu tak, aby byla v souladu se strategickými 
dokumenty, klimatickými závazky, i to, že by Výbor měl doporučit hlavnímu městu iniciovat jednání 
se Středočeským krajem a Ministerstvem dopravy o dobudováni agiomcračního okru au.

Ondřej Marian: Prcžský okruh společně s městským okruhem a propojením prostřednictvím radiál je 
základním komunikačním systémem, který by měl fungovat v hlavním městě Praze kodvedení těch 
největších počtů vozidel Měly by to být sběrné komunikace, které by měly dokázat doslat vozidlu, která 
nám teď jinak projíždí mcr.šími komunikacemi skrz jedno tlivé městské části. Není lo systémové řešení, 
protože stejně tak jako přišla obec Zd;by. tak piijde dalších pélačiyrio-l obcí, pře= které b> jinak 
aglomeraění okruh v uspořádání 2+2 měl vést, a přijdou nám říci, že ani tam by neměl vést nglomcracní 
o Kru a. Dále prosím pana předsedu, aby koordinace změn v tomto území byla co nej rychlejší.

TomúŠ Pek: Budeme hlasovat nejprve k prověřeni zapracování protihlukových opatření.

Ondřej Boháč: Protihlukové stěny jsou mimo podrobnost územního plánu

Tomáš Pekl Načtu usneseni:.. INborpco uzemni rozvoi doporučuje prověřit zapracováni 
protihlukových opatřeni na Cinoveskě ulici jižné od klizení & Kosíelcckou ni."

Hlasováni o navrženém usneseni
Pro: I! / Proti: 0/Zdi žel se: 0 / Nehlasoval. 2 

O mluvem Prokop. Kaplan 
USNESENI 5 YLO PPJJA TO

Tnmúš Pek: Ted* by ch poprosil o čistý protinávrh, budeme hlasovat o komplexním protinávrhu paní 
Lněničkové, a to ve znění:Výbor doporučuje přepracování podnětu lak, ab\ bylo navrtěna 
komplexní řešeni v souiadn se strategickými dokumenty a kiitnaiickmi: závazkt hl m. Prah v, ČR a EU 
(snižováni emisí C02, město krátkých vzdálenosti, rozvoj veřejné hromadné cyU/sltcké u jtcí: 
dopraly) Klíce vuu součásti řešeni by měla být severní tramvajová ranpenra (Dlouhá mile - Netušíce 
- Hcrcměřice - Snchdol - Podbctbú - Bohnice - Kobylisy - Lethany). Zároveň dopen učme iil. městu 
iniciovat jednání se Středočeským krajem a Ministerstvem dopravy o vybudováni aglcmcačního 
okruhu jako alternativu TFN-T, 2+2 pmkv pro tranzitní dopravu.41

Hlasováni o protinávrhu
Pro. 3 / Proti. J ' Zdrže! se: 4 / Nehlasoval' 2 

Omluveni Prokop, Kaplan 
US\TSF.NÍ XF.BYl O PŘIJATO

Tomáš Pek Teď budeme hlasovat o doplňkovém návrhu pana starosty Hejla:Výbor doporučuje 
zpracovateli změny UP prověřit rozšířeni řešeného řrzemí změny o přeložku JI/24J ulice Kamýcká do 
lunetu (tzv. tunelový přivaděč Kárných á)

Hlasováni o pozměňovacím návrhu
Pro: 6 / Proti: 0 / Zdržel se. 5 'Nehlasoval. 2 

Omluveni Pí okop, Kaplan 
USNESENÍ NEBYL O FŘIJA TO

Tomáš Pek: Navrhuji abychom o rřech bodech základního usneseni hlasovali jednotlivě. Kdo je pro 
takto navrženy procesní postup?

Hlasování o odděleném hlasováni tednotlmích bodu
Pro. il / Proti 0 / Zdrže! se: 0 / Nehlasoval: 2 

Omluveni Prokop, Kanian 
USNESENÍ BYLO PŘIJATO
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Tomáš Pek: „ Výbor pro uzemni rozvoj Zastupitelstva hhxmiko města Pf ahy dopomčuje Zastupitelstvu 
hlavního mčsía Prahy schváleni poiiněiu P 72'202J zkrácené," Kdo je pro?

Hlasování o navrženém usneseni
pro•/ Proti 0 / Zdržel se: i ' Nehlasoval. 2 

Qmhtveni Prokop Kaplan 
USNESEN! BYLO PŘIJA TO

Tomáš Pek; .. Výbor pro uzemni rozvoj Zastupitelstva hlavního města Prahy doporučuje zpracovateli 
změny ÚPprověřit následující úpravy obsahu změny r procesu zpracovaní náwhu zrniny UP: a) vymezit 
plochu ZMK v souvishsti s přivaděčem Rybářka r celém jeho průběh', západu* od tunelu ač k vyústěni 
na Kamýckou ulici, h) xypuXrČni plochy SV it jižního napojeni přivaděče Rybářka, c) ncnrženi lakového 
řešeni, které umožni realizovat překryti MUK Rybářka v širsint ^OT.sahn " Kdo je pro takto navržené 
usnesení?
Hlasováni o navrženém usneseni

Pro' 8 / Proti: 0 f Zdržet se: i ' Nehlasovat: 2 
Omluveni Prokop. Kaplan 

USNESENÍ R Y!. O PŘU. i TO

Tomáš Pek; , Výbor pro uzemni rozvoj Zastupitelstva hlavního města Prahy doporučuje RadČ hlavního 
města Prahy a dotčeným městským čásUn: vymíjet zvýšeně úsilí v přípravě tramvajové iron Podhaba- 
čucháni " Kco je pro lak U> navržené usnesení?

Hlasováni o navrženém usneseni
Pro' 1 i / Proti. V UZd'zel se. 0' Nehlasoval; 2 

Omluveni Prokop, Kaplan 
USNESENÍ B)LO PŘIJA TO

Tomáš Pek; Nyní musíme hlasovat o celku. Vidím nékolik dotazů. Kdo je pro otevřeni diskuse? 

Hlasováni o znovuotevření diskuse
Pro 11/ Proti 0 f Zdržel se: 0 / Nehlasoval: 2 

Omluveni Prokop. Kaplan 
USNESEN! B YJ.O PŘ! Uí TO

Petr Zeman: Proč jsme délali oddělené hlasování?

Radomír Nepil: Tento systém používáme j v Za stu pí re I štvu HMP, umožni v dílčích bodech vyjádřit 
ale nakonec se materiál musí odhlasovat jako celek.

Tomáš Pek: Hlasujme o usneseni jako celku.
nazoi
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Výbor pro územní rozvoj ZH.VIť 
I. doporučuje
schválení návrhu na pořízeni změří) IJP SlJ hl. m Pnhy P 72/2023 zkráceným způsobem, 
uvedeného v příloze č. 2 tohoto usneseni, včetně jeho nodrobnějsiho textového a grafického 
vymezeni (návrhu obsahu změny) uvedeného v příloze č. 4 tohoto usnesení
TT. doporučuje
zpracovateli změny ÚP provčfit následující úpravy obsahu změny v procesu zpracování návrhu 
změny ÚP

a) Vymezit plochu ZMK v souvislosti s přivaděčem Rybáíka v celém jeho průběhl 
západně od tunelu až k vyústěni na Kamýckou ulici.

b) Vypuštěni plochy SV u jižního napojeni přivaděče Rybářka,
c) Navržení takového řešení. Které umožní reagoval překrytí MUK Rybářka v širším 

rozsahu
IIL doporučuje
Radě HMP a dotřeným městským částem vyvíjet z výšené úsilí \ přípravě tramvajové trati Pod ha ba 
Suchdo!

Hlasováni o navrženém usneseni
Pro' 8 / Pro*i: 0 / Zdržel se: i / Nehlasoval- 2 

Omluvení Prokov, Kaplan 
USNESEN! BYLO PŘIJA TO

P 54/2023

Filip Foglar: Jsme v Dolních Chabrech. Žadatelem je městská část a fyzická osoba. Požadavkem je 
změnit ornou pudu a zeleň na OD-C a $03.
Kateřina Šilhová Šafránková, starostka MC DoJní Chabry; My jsme aa prosincovém Výboru pro 
územní rozvoj byli vy 2 ván i, abychom doložili koncepci tozvpje městské části a podkladovou studii. 
Podkladová studie byla k tomuto podnětu několikrát měněna tak, aby odpovídala zásadám, pražského 
urbanismu. Máme s navrhovatelem uzavřenou smlouvu o spolupráci, na základě Metodiky kontribucí 
schválenou hlavním městem Prahou. Pro MČjiou navrženy rozsáhlé Kontribuce a výstav ba domova pro 
seniory. Tento postup nám navrhoval i VURM, abychom si hledali významného investora, který nám 
domov pro seniory postaví,

Tomáš Pek: Ctím doporučeni 1PR a UZR a bude to doporučeno k neschválení.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP 
1. nedoporučuje
Zastupitelstvu hlavního města Prahy schválení podnětu na změnu t P SÚ hJ. m. Prahy P 51/2023

Hlasovam o navrženém usnesení
Pro. 8/Proti' 0/Zdrzelsc* l /Nehlasoval: 3 

Omluveni Prottop. Kanlait
usnesen! b ylg PŘU A to

fi. Nové nodněrv no změn v Územního nlánu SÚ hl m. Prahy - k nroierinání:
6.1. Podněty žádané v nřcvažuiícím vefeiném za i mu - nové

P 44/2023

Filip Foglar: MČ Praha 6. Jedná se c žádost na rozšíření ploch TV V. žadatelem je PVS jako oprávněný 
investor a tématem je umístěni retenčních nádrží v souvislosti s ústřední čističkou odpadních vod.

Tomáš Pekr Usneseni bude doporučující.
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Výbor pro územní rozvoj 7.HMP 
I. doporučuje
Zastupitelstvu hlavního města Prahy schval; ní podnětu na změnu ÚP SÚ hl. m. Prahy P 44/2023 
zkráceně

masováni o navři vtém usneseni
Pro. !!/Proti. 0/ZJržehv: Q/ tvehluwvul. 2 

Omluveni Prokop, Kaplan 
USNESENI BYLO PŘIJATO

P 65/2023

Filip Foglar: Další podněty jsou žádány Letištěm Praha a městskou části Praha 6. Podnět 65^023 se 
tyká požadavku na rozšíření technického zázemí letiště, půjde o rozšíření plochy ZVO na úkor půdy OP.

Petr Zeman: Pokud je tojer.om nějaká dílčí úprava, myslím, že by to počkalo r.a Metropolitní plán.

Filip Fnglar: Podle informací, které komunikoval žadu.el s Odborem územního rozvoje, tyto vcci 
nesouvisí s paralelní dráhou.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP 
I. dopornínj o
Zastupitelstvu hl?vílího města Prahy schválení podnětu na změnu l.P SU hl. m. Prahy P 65/2023 
zkráceně

Hlasování c navrženém usnesení
Pvc • 3 / Proti' 0 f Zdrže i se * 3 / Nehlasoval 2 

Omluveni Prokop, Kaplan 
USXFSFNÍ HYI.O PŘIJATO

P 6612023

Filip Foglar: Jedná se o žádost městské části Praha 6 společné s oprávněným investorem & požadavkem 
je v souladu $ návrhem nového územního plánu mčntt plochy z ploch letiště r.a plochy ZVO z důvodu 
tozvoje okrajových ploch letiště.

Tomáš Pck: Načtu usneseni.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP 
I. doporučuje
Zastupitelstvu hlavního města Prahy schválení podnětu na změnu ÚP SÚ hl. m. Prahy P 66/2023 
zkráceně

Hlasování o navrženém usnes ani
Pvc : 8/ Proti- 0/ Zdržel se: i/<V*/?/asorírí: 2 

Omluveni Prokop, Kaplan 
USXESENÍ BYLO PŘ1JA TO

P 67/2023

Filip Foglar! Jedná se o podnět méstské části Praha 6 a oprav jícného .nvestora. Důvodem je výstavba 
parkovacích domů a komerčních budov. Vymění se plechu DL za izolační zelen a naopak Jak vidíte na 
zákřesu Opět i tato změna je zcela v souladu s novým územním plánem.

Tomáš Pek: Načtu usnesení.
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Výbor pro územní rozvoj ZHMP 
1. doporučuje
Zuslupitektvii hlavr.ího mčsta Prahy schválení podnětu na změnu ÚP SÚ hl. m Prahy P 67/2023 
zkrácení

Hlasováni o ruzvržcněm usneseni
Pro. 7 / Proti, 0 / Zdržel se; 4 / Nehlasoval' 7.

Omluveni Prokop, Kaplan 
USNESENÍ PnO PŘI JÁ TO

P 7S/2023

Filip Foglar; Jsme na Zbraslaví. Jde n žádost mčstskc Části společně s dalšími právnickými osobami. 
Cílem je vybudovaní polylunkčních dumů, a to v souladu s koncepční studií městské části.

Ondřej Martan: Jedná so o lokalitu, která je důležitá pro městskou část. Je zpracována rozsáhiá studie.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP 
I. doporučuje
ZastupitelsTvu hlavního města Prahy schválení podnětu r.a změnu ÚP SÚ hl. m. Prahy P 78/2023 
zkrácené

římsováni o nc/vrže/iéw usneseni
Puy 9/ Proti. 0 / Zdržel se. I / Nehlasoval. 2 

Omluveni Prokop, Kaplan 
USNESENÍBYLO PŘIJATO

P *1/2023

Filip f oglar: Jedná se o změnu v ^uniaticicli z kódu A na kod C v cistě obytném území.
Ivana Kabelová, MČ Praha Kunratice: MČ tuto zjnénu odsouhlasila a připojila se k ní jako 
spolužadatel. Máme pode psanou smlouvu o spolupráci, investor by .•*« částečně podílel ra vybudování 
nové komunikační sítě. Jen si nepřejeme, aby tam byl využit podmíněné přípustný navýšení koeficient

Proběhla diskuse mezi členy výboru o možnosH využití podmíněně přípustného navýšeného koeficientu.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP 
1. doporučuje
Zastupitelstvu hlavního města Prahy schválen; podnětu na změnu ÚP SU hl. m. Prahy P <š 1/2023 
zk ráčené

Masování o na v: zeném usnesení
Pro: 9/Proti: Oř Zdrže! se: 2 / Nehlasoval 2 

Omluveni Prokop. Kaplan 
USNESENÍ BYLO PlUJA TO

P 96/2023

Filip Foglar: V tomto případě se jedná o změnu na území městské části Praha 9. Požadavkem je 
vykousnutí dvou obdélníků z plochy ZVO z kapacit)' G na funkci SV s kapacitou G plně v souladu 
s návrhem nového územního p.ánu.

T«máš Portlíkr S investorem je podepsán smlouva o spolupráci. Je dohoda na výstavbě školky. 

Václav Stránský! Přikláním sc kc stanovisku IPRu.

Petr Zeman; Mám obavu, aby tam nevzniklo sídliště.

Tomáš Portlík: V této oblasti se o póly funkci snažíme v maximální mi re.
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Ondřej Martan: Problém je v ‘oni. že dnes může MČ uzavřít diky změně smlouvu o spolupráci. Pokud 
to dojde až čo fáze platného Metropolitního plánu, který bude návrh umožnova:, MČ už nic neuzavře, 
Někteří investoři nato cekají.

Radomír Nepil: Ano. btisi investorů si chce počkat nn Metropolitní plán stím. že doufá, že se vyhne 
kontribucím.

Tomáš Pur tlili: Ta školka je zde velmi důležitá pio da.l. tozvoj a může vzniknout pouze tady.

Ondřej Boháč: Každý schválený podnet zpomaluje běžící zir.čny územního plánu. Pořizuje se 
Metropolitní plán, my mánie omezené kapacity.

Ondřej Marian: Uzemni stuJie UZRu, kiera má vzniknout, je utóiíě důležitá. Studie bude jistě 
respektovat přání MČ. Pojd'mc :o podpořit.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP

I. doporučuje
Zastupitelstvu hlavního města Prahy schválení podnětu na změnu ÚP SU hl. m. Prahy P 96/2023 
zkrácené

Hlasováni o navrženém usneseni
Pro: 11 Proti: 0 íZdržel se- 0/Nehlasovat' 2 

Omluveni Prokop, Kaplan 
USNESENÍ3YL0 PŘIJATO

P 76/2023

Filip Foglar: Jedná se o žádost městské části Praha 18. Požadavkem je měnit plochy sponu a parkové 
zeleně ra vgeobecnč smísení území s kódem O, a to v udali, kterou s významnou měrou i 2 významné 
iisti zabírá právě sportovní smvbn, respektive hn/én
Ondřej Ltiěníčka, mistostarosta MČ Praha 18: Již v roce 2019 by tento záměr měl ve VUKMu 
podporu, kdyby byla učiněna dohoda mezi investorem a MČ My nyní již komribuůni smlouvu máme 
uzavřenou, máme dohodu $ investorem, že bude provozovat bazén. Ve smlouvě a spolupráci je dále 
sjednáno předkupní právo pro MČ. kdyby sc vlastník chtěl bazénu žhavit. Cílem je tedy zachovat 
? par loviště, a proto prosím o podporu této změny.
Ivan Kabický: Prosím o podporu této změny, a to i s oli.cdem na přípravu VRT Teuninál Sever.

Radomír .Nepil: Kvituji shodu na Praze 18. Přimlouvám se za to. aby byla investorovi umožněna 
výstavba, když slíbí, že bude bazén nějakou dobu provozovat. Bazén údržbu dlouhodobé vyžaduje.

Ondřej Lněnička, místoslarostu MČ Prahu 18: Investoi již nyní piovoz bazénu zajišťuje, rozjely se 
i investice dn rekonstrukce bazénu.

Výbor pru územní rozvoj ZHMP 
I. doporučuje
?astupitelstvu hlavního města Prahy schválení podnětu na změnu ÚP $Ú hl. m. Prahy P 76/2023 
zkráceně 

Hlasovaní o navoženém usnesení
Pro. 9/Proti: C / Zdriel se1 2 / Nehlasovat 2 

Omluveni Prokop, Kaplan 
USNESENÍ BYLO PŘIJATO

P 88/2023

Filip Foglar: Jedná se o územi městské části Praha 6. Lokalita tzv. Strnadovy zahrady Cílem změny je 
ur ba ni zace jižní části územ. bývalého zahradnictví, Jedná se o žádost mčstskč části P-ahn 6, společně 
$ dolšími právnickými osobami.
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Tomáš Pekt Dudu navrhovat neschválení.

Jakub Stárek* starosta MČ Praha 6: Prosnil o podporu tohoto podně:u. My se tímto územím 
zabýváme dlouhodobě, je třeba řešil inlrasIrukUrm problémy tohoto problematického mísra. Mime 
připraven návrh konlribucní smi nu vy, bude řešen problém Školství i bezpečnosti.

Tomáš Portlik; Doporuéui ke schváleni.

Petr Zeman: Proč to nepočká nn Metropolitní plán?

Jakub Stárek, starosta MČ Praha 6: Rádi bychom tc řešil! nyní, je to i jistá forma vzkazu místním 
obyvateltm. že problém řešíme.

Tomáš Pck: Budeme hlasovat nejprve o protinávrhu, tedv o schválení.

Výbor pro územní rozvoj ZIIMP 
I. doporučuje
Zastupitelstvu hlavního města Prahy schválení podnětu na změnu ÚP SÚ hl. m. Prahy p $ S/2023 
zkráceně

Hlasováni c navrženém usneseni
Prc‘ &/Proti' C / Zdržel se: 5 / Nehlasoval: 2 

Omluveni Prokop Kaplan 
USNESENÍ BYLO PŘIJATO

ř 90/2023

Filip Foglan Jsme vÚ2emí městské části Praha Velká Chuchle, kde je požadováno změnit plochu 
zahrádkové osady na všeobecně obytné úze mi s kódem A,
David Vokurka, místostarosla MČ Velká Chuchle: Je to velmi složité území, kde je plno černých 
staveb, lide si zde řeší bydlení, Znhrádkáfaká osada už zde nedává ^myul. Je třeba vybudoval dopravní
a technickou infrastrukturu. Proto MČ tento podnět podporuje, nebul’ není zřejme. kdy bude sehvá.en 
Metropolitní plán.

Falisová, MČ; Bydlení je zde povoleno cca od 60. let minulého století, já zde rovněž bydlím. Jedná se 
prakticky o potvrzení stávajícího stavu.

Proběhla králka debata členu, kde zaznělo ie řešil problém &evn\>ch staveb torno cestou není správné a 
U má konat primárně stavební úřad MČ Praha 16.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP 
1. nedoporučuje
Zastupitelstvu hlavního města Prahy schváleni podnětu na změnu ÚP SÚ hl. m. Prahy P 00/2021 

Hlasováni o navrženém usnesení
Pro: 9/ Proir i) / Zdržel se. 0 / Nehlasovat. 4 

Omluveni Prokop, Kaplan 
Nepil nehla$c\c! 

Urban nepřítomen 
USNESENÍ BYLO PŘIJA TO

$2. Podnetv ostatní - nové

Tomáš Pek: Budeme hlasovat o balíku k neschválení 7a sehe navrhuji samostatné hkaovani a vvnltí 
podnětu P 84/2023. Kdo je pro takto navržené procesní usnesení?
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Hlasováni o samostatném projednáni podnětu P 84/2021
Pro 9 /Proti: V/Zdrže! se: 0 / Nehlasoval. 4 

Omluveni Prokop. Kaplan 
Nepil vek}oseve! 

Urban nepřítomen 
USNESENÍ BYLO PŘIJATO

P 84/2023

Filip Foglar: Území MČ Praha 10. MČ není žadatelem, žádá soukromý subjekt. Ztotožňujeme se 
s IP Rom, 2c podněty bez převažujícího veřeji é ho 2ájmu není efektivní pořizovat. Zákonné limity tomu 
však nebráni, bude se jednat o politické rozhodnutí. Upozorňuji, že po korekci by se navrhoval kód G. 

Tomáš Pek: Proaím o podporu, zároveň my vím. že nejsem ve střetu tajit fi. Mám ni studii robo území.

JIH Zákosfclný, MC Praha 10: Intenzivně spolupracujeme se žadatelem, upravili jsme podnět. Rada 
MČ podnět schválila, neboť je smysluplný, konce pěni a významný pro rozvoj dané lokality.

Petr Zeman; Poduět nepodpořím, tieui splněnapudmínkc. 2e MČ je spolužaddtel.

Torná* Pek: MČ v téro věci podnikla jisté kroky Je zde usnesení Rady MČ, kterě bylo podmíněno tím. 
že se nebude jednat o OV- 1, ale SV- G

Filip Foglar: Pokud se MČ nepřipojí jako spolužadatel, neui důvod dávat podnět do skupiny 
převažujícího veřejného zájmu.

Tomáš Pek: To jc apel pro MČ, aby to ještě rychle prošlo Zastup i telstvem MČ

Zuzana Ha manová; Já si myslím, že tohle je typické transformační území a je to velmi zajímavé území 
mezi Bohdalcen a Tyršovým víchem. Začít tam s tou proměnou by určitě bylo prospěšné, takže bych 
to Ted pustila do dalšího poiizovaní s tun, ať MC opravdu doloží to připojeni se k podnětu.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP 
I. doporučuje
Zastupitelstvu hlavního města Prahy schváleni podnětu na změnu ČP SÚ hl. m. Prahy P $4/2023 
zkrácené

Hlasování v navrženém usneseni
Pro. 6 ' ProU. 0 / Zdržel se: J /Nehlasoval 4 

Qmiuveni Prokop. Kaplan 
Urban. Lugner nepřítomni 

USNESENÍ NEBYLO PŘIJATO

Tomáš Pek; Zahajuji diskusi k osiaUiim buCiua. Všechny jsou navrženy k uesviiválejií.
JIH Jindřich, starosta MČ Praha Dolní Měcholupy: V rámci těchto podnětů jsou dva podněly na 
změnu územního plnnu v Dolních Měcholupech. Je to podnět 29/2023 a 61/2023. MČ ani sjedtiím 
z těch podnětů nesouhlasí.

Výbor pro územní rorvoj ZHMP 
L nedoporučuje
Schváleni návrhů na pořízení 2mén ÚP SÚ hl m. Prahy P 29/202*. P 61/2023, P 75/2023, P 94/2023 a 
P 106/2023

Hlasováni o navrženém usnesení
Prn - 8 / Pro??' 0 ’ 7Jrtd ,?o. 0 / NJdasovai: 5 

Omluveni Prokop, Kaplan 
Urban, Lagner, Marian nepřítomni 

USNESENÍ BYLO PŘU A i O
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7. Podněty na změnv Regulačních piána SU hl. m. ťrabv - k projednání:
7.1. Podnět na změnu Regulačního plánu Anenská

Filip Foglar; Jedná se o podnět na změnu regulačního plánu Anenská, a .o v lé části, kde mňme mezi 2 
čtyřpodlažní objekty .'iluován 1 třípodlažní.

Robert Gája: Jedná se o nástavbu celého l patrn do ulice a podkroví a nástavbu 2 pater do dvora, 
respektive ulice Bot sov a podkroví. Je to podnět, který je v ryze soukromém zájmu. Ten ;egulač[ii plán, 
který bychom měli měnit, byl měněn jenom výjimečně. Jedná se o dosud jediný platný regulační plán 
na území Pražské památkové rezervace a jehu principem mimo jiné bylo zamezení nekoncepčních 
zásahů do -třesní krajiny. Jedná se o nesystémový požadavek.

Tomáš Pek: Navrhuji doporučili usnesení, k návrhu se bude vyjadřovat státní památková péče.

Petr Zeman; Myslím si, že ta změna výšky římsy domu uškodí.

Filip Foglar: V rámci pořizování zmčnv budou obeslány dotčeno orgány, tedy ministerstvo kultury a 
skrze nej Národní památkový ústav

Bára Soukupová: Na základě předchozí diskuse chci navrhnoutnedopoiučujici stanovisko.

Ondřej Boháč: Cely ten proces byl nešťastný, doporučuji to přerušil a dál prostor pro vecná^ednáni.

Josef Schwarz: Jsem vlastníkem toho objektu a chci pouze upřesnit, žc ten projekt navrhl Edvard 
Rechcigl v roce 19S6, stejně jako oba ostatní domy, které jsou v tc ulici. Tento postavil jako pivní pro 
sebe a čekal na dostavbu nové budovy Náprstkova muzea. Taje o patro vyšší a během toho roku se 
postavily oba okolní domy o patro vyšší. V roce 1920 ten samy architekt a vlastník domu navrhl 
nástavbu, která byla Magistrátem hlavního města Pialiy schválená a nebyla realizovaná patrně 
z osobních důvodů architekta. V teto věci je vydáno kladné závazné stanovisko orgánu památkové péče, 
které je opřeno o kladné stanovisko Národního památkového ústavu.
Tomáš Portlík* Navrhuji přemění Ho příStč

Tomáš Pek: Je to další protinávrh, návrh na přerušen:.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP 
I. přerušuje
projednávání bodu 7 l podnětu na změnu regulačního plánu Anenská do příštího jednání 
Výboru pro uzemni rozvoj 

Hlasování o přerušeni bodu
Pro: 7 / Prol r 0/ Zdrzel se: 0 / Neh laso val 6 

Omluveni Prokop Kaplan 
Urban, Lagner, Martou nepřítomen 

USNESENÍ BYL O PŘIJATO

8. Různé
V rámci bodu Různé proběhla diskuse mezi pány Pckem Ponlikzm. Boháčem a paní Lněničkovou o 
zařazováni bodu Různé,

Pozn.. Jednáni VURM skončilo v? 1$. 10 hodni

Vrhán o>iešel 12:15 
Lagner odešel 12'25 
Marian odešel 12.35
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předseda Vyberu pm územní rozvoj ZHMP

rájem nik Výboru pro uzemni rozvoj ZHMP

Radomír Nepil
ověřovatel zápisu, člen Výboru pro úaémni rozvoj ZHMP
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Důvodová zpráva 

Obsahem tisku je schválení a vydání změny Z 3577/00 ÚP SÚ hl. m. Prahy.  

Číslo změny Městská část Předmět změny 

3577 Praha – Dolní Počernice změna určení VPS 34/VS/22 

 

Seznam žadatelů je obsažen v příloze č. 1 důvodové zprávy.  

Zastupitelstvo hl. m. Prahy rozhodlo usnesením č. 36/25 ze dne 28. 4. 2022 o schválení pořízení 

Z 3577/00 samostatně pořizované změny ÚP SÚ HMP (dále jen „Změna“) zkráceným postupem 

ve smyslu § 55b zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, v platném 

znění (dále jen „stavební zákon“). Příslušný orgán /OCP MHMP/ nepožadoval posouzení vlivů na 

životní prostředí (SEA), z tohoto důvodu nebylo zpracováno vyhodnocení vlivů na udržitelný 

rozvoj území (VVURÚ). 

Veřejná vyhláška – oznámení o zahájení řízení o vydání Změny bylo zveřejněno na úředních 

deskách Magistrátu hl. m. Prahy a městských částí v době od 8. 5. do 14. 6. 2023 včetně. Veřejné 

projednání návrhu Změny se uskutečnilo dne 7. 6. 2023. Kompletní dokumentace návrhu Změny, 

vydávané formou opatření obecné povahy, byla zveřejněna současně s vyvěšením veřejné 

vyhlášky. Vystavena k nahlédnutí byla v tištěné podobě u pořizovatele na Odboru územního 

rozvoje MHMP a způsobem umožňující dálkový přístup na internetové adrese www.praha.eu 

v sekci Územní plánování a rozvoj města. 

http://www.praha.eu/jnp/cz/o_meste/magistrat/odbory/odbor_uzemniho_rozvoje/uzemni_ 

planovani/zmeny_uzemniho_planu/aktualne_porizovane_zmeny/index.html 

Všechna vyjádření, řádně uplatněná v průběhu veřejného projednání návrhu Změny, byla 

vyhodnocena a jsou uvedena v příloze č. 1 návrhu usnesení. Pořizovatel ve vyhodnocení 

veřejného projednání respektoval požadavek stavebního zákona, který ukládá dodržet dobu, 

ve které musí být stanoviska, připomínky a námitky k návrhu změny ÚP doručeny. 

K vyjádřením podaným po této době se nepřihlíží. 

Námitky k návrhu změny, uplatňované dle § 52 odst. 2 stavebního zákona, podány nebyly.  

Zásadní připomínky městských částí k návrhu Změny, uplatňované podle § 25c obecně 

závazné vyhlášky hl. m. Prahy č. 55/2000 Sb., v platném znění, kterou se vydává Statut hl. m. 

Prahy, nebyly podány.  

Dotčené orgány neuplatnily negativní stanoviska, pro která by nebylo možno Změnu vydat.  

Dopisem pořizovatele (č. j. MHMP 2274977/2023 ze dne 30. 10. 2023) byly dotčené orgány 

a MMR ČR ve smyslu § 53 odst. 1 stavebního zákona vyzvány k uplatnění svých stanovisek 

k návrhu vyhodnocení připomínek, uplatněných k návrhu Změny. Ve stanovené lhůtě 

pořizovatel neobdržel žádné negativní stanovisko dotčených orgánů.  

http://www.praha.eu/jnp/cz/o_meste/magistrat/odbory/odbor_uzemniho_rozvoje/uzemni_
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Návrh Změny byl projednán dne 16. 1. 2024 ve Výboru pro územní rozvoj (VURM), který 

s návrhem souhlasil. Zápis je uveden v příloze č. 5 návrhu usnesení.  

Následně tisk projednala Rada HMP a přijala k němu usnesení, uvedené v příloze č. 2 

důvodové zprávy. 

Veškeré podklady z projednání návrhu Změny jsou uloženy u pořizovatele, tj. na Odboru 

územního rozvoje – UZR MHMP, Jungmannova 35/29, 111 21 Praha 1. 

 

Přílohy k důvodové zprávě: 

 

1. Seznam žadatelů 

2. Usnesení RHMP 
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Seznam žadatelů k ke změně 

Číslo 

změny 
Městská část Žadatel Předmět změny 

3577 Praha - Dolní 

Počernice 

******************** změna určení VPS 34/VS/22 

 



Hlavní město Praha 

 

RADA HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY 
 

U S N E S E N Í  

Rady hlavního města Prahy 
 

číslo 612 
ze dne  8.4.2024 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3577                                                                                       
(fáze "návrh" + "OOP", samostatně pořizovaná změna) 

 

Rada hlavního města Prahy   

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

1.  výsledek projednání návrhu změny Z 3577/00 ÚP SÚ hl.m. Prahy, včetně 
vyhodnocení, uvedený v příloze č. 1 tohoto usnesení 

2.  závěry z jednání Výboru pro územní rozvoj Zastupitelstva hl.m. Prahy, uvedené                  
v příloze č. 5 tohoto usnesení 

I I .   s o u h l a s í  

1.  s návrhem změny Z 3577/00 ÚP SÚ hl.m. Prahy, uvedeným v příloze č. 2 a č. 3 
tohoto usnesení 

2.  s vydáním změny Z 3577/00 ÚP SÚ hl.m. Prahy formou opatření obecné povahy                 
č. 1XX/202Y, uvedeného v příloze č. 4 tohoto usnesení 

I I I .   u k l á d á  

1.  náměstkovi primátora doc. Ing. arch. Petrovi Hlaváčkovi 

1.  předložit návrh na vydání změny Z 3577/00 ÚP SÚ hl.m. Prahy Zastupitelstvu 
hl.m. Prahy 

Termín: 18.4.2024 

 

 
doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. v. r. 

primátor hl.m. Prahy 
 
 
 
 
 

MUDr. Zdeněk Hřib v. r. 
I. náměstek primátora hl.m. Prahy 

 
 
 
 
  
Předkladatel:  náměstek primátora doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 
Tisk: R-50514  
Provede: náměstek primátora doc. Ing. arch. Petr Hlaváček  
Na vědomí: odborům MHMP  
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